
ZAPISNIK SA
DESETE REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

ODRŽANE 28.12.2011.GODINE SA POČETKOM U 09,00 sati

Sjednici prisustvuju poslanici/zastupnici:

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH
1. Brigić Ivan
2. Crnogorac Branislav
3. Efendić Faruk
4. Fazlija Nedžad
5. Hajdarević Hadžem
6. Malić Mirjana
7. Papo Edina
8. Segmedina - Srna Bajramović 
9. Vajzović Hanka

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH
1. Ademović Kemal
2. Alić Haris
3. Čomor Eldar
4. Dževad Hodžić
5. Konaković Elmedin
6. Amor Mašević 
7. Zukić Amir

SAVEZ ZA BOLJU BUDUČNOST
1. Ademović Kenan
2. Izudin Bajrović
3. Filipović Selma
4. Naser Nabil
5. Rađo Dževad
6. Solaković Adnan 
7. Talović Munir

STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU
1. Mehmedić Besim
2. Mulaosmanović Fikreta
3. Pindžo Mirsad
4. Sabahudin Hodžić

BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović
1. Backović Zaim

NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović
1. Kojović Predrag
2. Danis Tanović

NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK
1. Čardžić Damir

BOSS- Mirnes Ajanović
1. Radeljaš Esed



SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA
1.  Pećanac Nermin  

SAMOSTALNI POSLANICI/CE
1.Zeković Enes
2.Jurić Mira

Predsjedavajuća  Mirjana  Malić  je  pozdravila  sve  u  sali  i  prije  otvaranja  Desete  Radne
sjednice informisala Skupštinu o 8 Zaključaka, koje je prošireni Kolegij sa menadžmentom
KJKP „GRAS“  dan ranije, usvojio jednoglasno, te pozvala poslanike da se izjasne po datim
zaključcima. 
 

Skupština je, jednoglasno (27 za) potvrdila slijedeće ZAKLJUČKE: 

Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da putem resornog ministarstva predloži Skupštini
Kantona Sarajevo Odluku o javnom linijskom prevozu u Kantonu Sarajevo;
ROK: februar 2012.godine

Zadužuje  se  Vlada  Kantona  Sarajevo  da  u  potpunosti  sprovede  Odluku  o  načinu
ostvarivanja prava na naknadu za prevoz na posao i  sa posla broj:  02-05-32236-
44/08  od 11.12.2008.godine  kojom su obavezni  svi  budžetski  korisnici  da  kupuju
kupone;

Zadužuje  se  menadžment  KJKP  „GRAS“  da  sačini  program  sanacije  i  finansijske
konsolidacije preduzeća za period 2012-2014;

Zadužuje  se  menadžment  KJKP  „GRAS“  da  sačini  Pravilnik  o  sistematizaciji  radnih
mjesta u skladu sa reorganizacijom preduzeća;
Nosilac: Uprava KJKP „GRAS“
Rok: 90 dana

Zadužuje se menadžment KJKP „GRAS“ da ispoštuje sve mjere i prijedloge Federalnog
ureda za reviziju u vezi finansijskog poslovanja i provođenja procedura u skladu sa
međunarodnim standardima;
ROK: Kontinuirana aktivnost

Daje se saglasnost Vladi Kantona Sarajevo da provede proceduru kreditnog zaduženja
sa ciljem preuzimanja kreditnih obaveza KJKP „GRAS“
ROK: JANUAR 2012.godine

Traži  se  od  nadležnih  organa  pravosuđa  informacija  o  sprovedenim  aktivnostima  po
podnesenim prijavama, a vezano za KJKP „GRAS“;

Zadužuje  se  Kolegij  Skupštine  Kantona  Sarajevo  da  jednom  mjesečno  vrši  analizu
izvršenja zaključka pod rednim brojem dva.

Poslanik  Predrag Kojović  predlaže  da se po dva posljednja  Zaključka  odredi  neka vrsta
izvjestioca,  koji  bi  Skupštinu  izvještavao  o  procesu  odvijanja  sanacija  i  na  taj  način
informisao i građane, s obzirom da se ulazi u novi kredit. 

Premijer Vlade Kantona Fikret Musić se obratio Skupštini, ističući:



„Uvažena predsjedavajuća, dopredsjedavajući,  poštovane zastupnice i zastupnici,  cijenjeni
ministri,  dragi gosti,  predstavnici GRASA ako nije problem, sačekajte još sekundu. Dakle,
kao  zaduženi  član  proširenog  Kolegija,  prisustvovao  sam  sinoć  kasno  donošenju  ovih
zaključaka za koje želim da izrazim zahvalnost cijelom proširenom Kolegiju u jedinstvenosti
donošenja  ovog stava,  i  zaključaka koji  ovdje sa preuzetim obavezama nose određenu i
tešku vrstu odgovornosti. Da nismo spremni da se s njima suočimo siguran sam da prošireni
Kolegij  ne bi i Skupštinu i vladu obavezao sa svim ovim zaključcima. Ali uz izvinjenje što
današnjoj  sjednici  ne prisustvuje  uvaženi  ministar  prometa,  gospodin  Lulić,  koji  je  doista
sinoć dobio temperaturu, ima jednu strašnu virozu, ja sam danas čak sugerirao da ga se
prebaci na Kliniku za gastroenterologiju da se malo pogleda taj slučaj od jutros, izvinjenje što
nije prisutan i u njegovo ime i u ime svih vas, još jedan put želim jasno i glanso da ponovim i
radi  vas  i  radi  nas  i  radi  javnosti.  Nema  privatizacije  javnog  kantonalnog  komunalnog
preduzeća  GRAS kao  što  je  to  odluka  i  za  ostala  komunalna  preduzeća.  Sve  do onog
momenta dok ova Skupština i ako bude se odlučila da takvu vrstu odluke donosi. Dakle, ova
Skupština ima na snazi vladinu Odluku kojom se neće ulaziti u privatizaciju javnog sektora
do  momenta  dok  to  ne  donese  Skupština  odlukom  nekom  drugom,  odnosno  u  nekom
drugom vremenu. Dakle, da otklonimo sve dileme, i  to je bio sinoć i zahtjev i proširenog
Kolegija  koji  je  sastavljao  ove zaključke  da  se još  jedan  put  podcrta  i  pojasni  radi  svih
uposlenika u GRASU, radi javnosti u Sarajevu i radi nas ovdje prisutnih i hvala vam na ovoj
podršci  zaključcima kojim ste nas obavezali  i  kojim ste dio  kao i  dio  Skupštine  preuzeli
zajedno sa nama ove obaveze. Hvala lijepo.“

Za rad na Desetoj Radnoj sjednici Skupština je, većinom glasova (31 za), utvrdila sli-
jedeći

DNEVNI RED:

− Poslanička pitanja, inicijative i odgovori  ;
− Prijedlog budžeta Kantona Sarajevo za 2012. godinu  ;
− Prijedlog zakona o izvršavanju budžeta Kantona Sarajevo za 2012. godinu  ;
− Prijedlog Zakona o plaćama i naknadama u organima vlasti Kantona Sarajevo  ;
− Prijedlog  zakona  o  novčanim  podsticajima  u  poljoprivredi  na  području  Kantona  

Sarajevo;
− Prijedlog zakona o pružanju besplatne pravne pomoći  ;
− Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Finansijski  plan  Zavoda  zdravstvenog

osiguranja Kantona Sarajevo za 2012.godinu;
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora o izmjenama i

dopunama Statuta Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada  JU „Služba za zapošljavanje  

Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za  2012. godinu;
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti   na  Finansijski  plan prihoda i izdataka JU  

„Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2012. godinu;
− Prijedlog  odluke  o  otvaranju  odjeljenja  Javne ustanove  Univerziteta  u  Sarajevu  u  

Brčko Distriktu Bosne i Hercegovine (dislocirana nastava);
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Kantonalnog stambenog fonda  

Sarajevo za 2012. godinu;
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Plan rada sa finansijskim planom prihoda i  

rashoda za 2012. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo.; 
− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona  Sarajevo za  

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide,
demobilizirane borce i prognane osobe za 2012. godinu;
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− Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan Fonda Kantona Sarajevo  
za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide,
demobilizirane borce i prognane osobe za 2012. godinu, čiji je sastavni dio Plan prihoda i
rashoda za 2012. godinu sa Planom razvojnih programa - Investicionim planom;

− Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova
Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo i Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja
predsjednika i članova Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo;

− Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova
Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo  i Prijedlog
odluke o potvrđivanju imenovanja predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća
„Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo;

− Prijedlozi  odluka  o  potvrđivanju  razrješenja  i  imenovanja  vršilaca  dužnosti
predsjednika i članova Skupština kantonalnih javnih preduzeća, i to:
− Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o Sarajevo;
− Kantonalno  javno  preduzeće  „Veterinarska  stanica  Sarajevo“  Sarajevo  d.o.o.

Sarajevo:
− Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje  državnim šumama „Sarajevo-šume“

d.o.o. Sarajevo:
− Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža;
− Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo;

19. Prijedlozi odluka o potvrđivanju razrješenja i imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i
članova Skupština kantonalnih javnih komunalnih preduzeća:

19.1.   KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo;
19.2.  KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo;
19.3.  KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo;
19.4.  KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo;
19.5. KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo;
19.6. KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo;
19.7. KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo;

20. Izvještaj  o  radu  ustanova  iz  oblasti  predškolskog  odgoja  i  obrazovanja  za  školsku  
2010./11. godinu sa programom rada za školsku 2011./12. godinu;

21. Izvještaj  o  radu  ustanova  iz  oblasti  osnovnog  odgoja  i  obrazovanja  za  školsku  
2010./11. godinu sa programom rada za školsku 2011./12. godinu;

22. Izvještaj o radu ustanova iz oblasti srednjeg obrazovanja za školsku 2010./11. godinu  
sa programom rada za školsku 2011./12. godinu

Kao informativni materijal, poslanicima su dostavljeni:

- Informacija o aktivnostima u oblasti suprostavljanja kriminaliteta, stanja javnog reda i mira i
sigurnosti saobraćaja za period januar-septembar 2011. godine;

Prije prelaska na prvu tačku dnevnog reda, Skupština je, jednoglasno (27 za) potvrdila
Zapisnik sa Osme Redovne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, održane dana 20. i
24.10.2011.godine.
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AD – 1.

POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI

Prvi  učesnik  u  raspravi  poslanik  Dževad  Rađo  je  izrazio  nezadovoljstvo  obzirom  da  je
postavio  preko  dvadeset  pitanja  i  pokrenuo  isto  toliko  inicijativa,  a  dobio  je  samo jedan
odgovor od ministra Suljagića i djelimično od ministra finansija. Poslanik naglašava, da je po
Poslovniku Skupštine davno trebao dobiti odgovore, obzirom da je neke postavio u januaru i
februaru, te apeluje da se prestane sa tom praksom izbjegavanja odgovora.

Predsjedavajuća Mirjana Malić  se pridružila  urgencijama poslanika Rađe, te zamolila  sve
predstavnike ministarstava ili odgovornih, kojima se upućuju pitanja, da budu promptni i da
odgovore poslanicima na upite. 

Dopredsjedavajući  Kemal  Ademović  informiše  o  inicijativi  koju  je  pokrenuo  na  Šestoj
Redovnoj  sjednici  održanoj  dana  21.07.  2011.  godine  u  okviru  tačke  dnevnog  reda
„Poslanička pitanja i inicijative i odgovori“ te da je Skupština prihvatila i da je kao skupštinska
inicijativa upućena Vladi Kantona Sarajevo, koja se do danas nije o njoj izjasnila. Poslanik
predlaže da Skupština istu usvoji u formi Zaključka koji obavezuje Vladu Kantona Sarajevo : 

1. Da Rektorat Univerziteta u Sarajevu po uzoru na Fond Hasan Brkić iz 1989 godine
pored  dodjeljivanja  značke  najboljim  studentima,  diplomantima,  ponudi  i  posao
asistenta na katedrama matičnih fakulteta.

2. da Vlada Kanton Sarajevo putem ministarstva, Zavoda, Javnih preduzeća i ustanova
najboljim studentima diplomantima ponudi obavljanje pripravničkog staža u trajanju
od jedne godine kao i stalnog zaposlenja u tim institucijama. 

Poslanik Adnan Solaković se pita kada će dobiti odgovor od Federalnog MUP-a na pitanje u
vezi dozvola za naoružanje. Nadalje, poslanik istiće da postoje ljudi koji ne rade u MUP-u, a
imaju iskaznice da rade u MUP-u i imaju kriminogene radnje, te apeluje da se srede njihovi
redovi i da mu se to dostavi.

Poslanik  Nedžad  Fazlija,  konstatujući  da  vozila  koja  se  bez  odobrenja  kreću  „žutom
trakom“, usporavaju vozila javnog prevoza, hitne pomoći, vatrogasaca, policije, taxi službe,
kojima je ta traka i namijenjena,  pokrenuo je slijedeću inicijativu:
„Da policija intenzivira aktivnost i sankcioniše vozače koji se bez posebnih odobrenja kreću
„žutom trakom“.
Nadalje, podsjetivši da je u ovom zimskom periodu nemoguće  hodati trotoarima jer zimska
služba  nije  u  mogućnosti  očistiti  iste  zbog  nepropisno  parkiranih  vozila  i  da  to  otežava
kretanje invalidnih osoba,majki sa djecom,bolesnika i drugih osoba sa slabijom motorikom, te
da se parkiranjem na zelenoj površini prljaju ulice i dodatno izdvajaju sredstva za njihovo
uređenje, poslanik pokreće inicijativu:  
„Da nadležni  organi,  policija,  eko policija,  pauk služba  i  sudstvo,  intenziviraju  aktivnost  i
sankcionišu nepropisno i bahato parkiranje automobila na trotoarima i zelenim površinama,
koje  graniče  sa  trotoarima.“  Nadalje,  poslanik  pokreće  inicijativu:   „Klub  SDP-a  poziva
zastupnike oba Doma Parlamenta FBIH , Predstavničkog i Doma naroda da podrže napore
Federalne Vlade kako bi jedan od heroja odbrane Sarajeva gospodin Dragan Vikić nastavio
nesmetano, časno i pošteno obavljati svoju dužnost. O ovoj inicijativi pozivam Skupštinu da
se izjasni na kraju.“



Poslanik Haris Alić, u skladu sa odgovorom na jednu od njegovih ranijih inicijativa, a koja
se ticala zaštite voda, rijeka u Kantonu Sarajevo, da „Sarajevska regionalna agencija“ vrši
Studiju kojom će se definisati aktivnosti, programi i sredstva za poboljšanje kvaliteta voda u
Kantonu  Sarajevo,  te  da  se  studijom  očekuje  definiranje  konkretnih  mjera  i  aktivnosti  u
poboljšanju zaštite rijeka u Kantonu Sarajevo, poslanik je pokrenuo slijedeću inicijativu:
„Da se zastupnicima dostavi informacija,  izvještaj u kojoj  je fazi izrada Studije,  te i  sama
Studija, kako bi zastupnici imali uvida u istu.“
Nadalje, obzirom da se o problematici voda i zaštite slivova rijeka u Kantonu Sarajevo ne
vodi  dovoljno  računa,  te  na  osnovu  prijedloga  i  dopisa  građana,  poslanik  je  pokrenuo
inicijativu: „Da se svake godine upriliči obilježavanje Svjetskog dana voda kroz Svečanu
akademiju pod pokroviteljstvom Kantona Sarajevo i to 22.marta.“ „Da se organizira Radna
sedmica voda u Kantonu Sarajevo i to da bude svake godine u drugoj sedmici maja mjeseca,
što bi obuhvatalo: čišćenje i uređenje vodotoka, predavanja o zaštiti voda, stručne radionice i
druge aktivnosti. U ovo bi bili uključeni: Grad, općine, mjesne zajednice, pravni subjekti, sve
škole  Kantona  Sarajevo,  nevladine  organizacije,  mediji  i  ostali,  svako  u  okviru  svojih
mogućnosti.  Sve  ove  aktivnosti  bi  vodio  organizacioni  odbor,  bez  ikakve  finansijske
nadoknade.“

Zastupnik Izudin Bajrović, konstatujući da je prisutno svakodnevno iskorištavanje djece za
prosjaćenje i rad u svrhu pribavljanja materijalne koristi za određene grupe ili pojedince, te
da obrazloženja da se radi o djeci koja su uglavnom iz drugih kantona i da je teško pronaći
organizatore  svega  toga,   postavio  je  poslanička  pitanja  upućena Ministarstvu  za  rad,
socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice: „Do kada ćemo nijemo posmatrati eksploataciju
djece i  grubo kršenje  prava djeteta? Šta se preduzima i  šta će se u narednom periodu
preduzeti da se tome stane u kraj?“
Nadalje, poslanik pokreće inicijativu usmjerenu na premijera Musića. Naglašavajući da danas
svoja vrata zatvara još jedna institucija kulture od neprocjenjivog značaja, Zemaljski muzej ,
poslanik apeluje na premijera „da zajedno sa članovima Vlade Kantona Sarajevo preduzme
sve što je u njegovoj moći da se pomogne Zemaljskom muzeju i ostalim institucijama kulture
koja jedna po jedna zatvaraju svoja vrata zbog opšte društvene nebrige.“ 

Predsjedavajuća  Mirjana  Malić  podsjeća  da   svih  7  državnih  institucija  koje  na  žalost
aktuelne  vlasti  u  državi  neće  da  prepoznaju,  preživljavaju  samo  zahvaljujući  vrlo
sistematičnoj i vrlo promptnoj permanentnoj finansijskoj podršci jedino od Kantona Sarajevo.
Predsjedavajuća istiće da podržava sve što je naveo zastupnik Bajrović ali da na žalost ni
premijer ni Vlada, a ni kantonalna Skupština ne može napraviti ništa više. 

Ponovo se uključivši u raspravu, poslanik Izudin Bajrović naglašava da mu je poznato da je
Vlada Kantona Sarajevo ulagala izuzetne napore da pomogne tim institucijama kulture, ali
apeluje da se nađu načini da se u saradnji sa ostalim nivoima vlasti pokuša onoliko koliko se
može ispraviti ta situacija. 

Poslanik Enes Zeković pokrenuo je slijedeće inicijative: „Da se daju ingerencije, ovlaštenja
revizorima GRASA, kao što su Eko policijaci.Da Vlada Kantona pokrene inicijativu prema
Federalnoj  Vladi  odnosno  Parlamentu,  da  budžetski  korisnici  koji  žive  i  rade  u  Kantonu
Sarajevo, a koji se naslanjaju na federalni budžet izdvoje sredstva i da im bude naloženo da
pristupe kupovini kupona.“ Nadalje, informišući o problemima sa kojima se susreću građani
sa područja Opštine Vogošća, mjesto Nebočaj, a koji su zbog nedostatka autobuske stanice,
koja je ukinuta iz nepoznatih razloga, primorani pješačiti tri do četiri kilometra do naredne
prve stanice u Semizovcu, poslanik u ime građana romske nacionalnosti sa ovog područja,
pokreće inicijativu: „Da se iznađe rješenje za ovaj dio građana, odnosno za rješavanje ovog
autobuskog stajališta s obzirom da ne postoji pješačka staza i da se građani kreću putem,
čime je ugrožena njihova bezbjednost kao građana Kantona Sarajevo.“



Poslanik  Nabil  Naser dajući  obrazloženje  da  „Uredbom  o  osnivanju  Ureda  za  kvalitet
Kantona Sarajevo i Uredbom o izmjeni i dopunama Uredbe o osnivanju Ureda za kvalitet
Kantona Sarajevo određene su nadležnosti Ureda u članu 2. u koje spada, analiza procesa
rada kantonalih  organa uprave,  izrada potrebnih dokumentacija  za kvalitet,  pripremanje  i
predlaganje odluka u vezi sistema upravljanja i drugim odgovarajućim standardima, kontrola
provođenja, održavanja unapređenja sistema upravljanja kvalitetom, i koordinacija sistema
kvaliteta i drugih odgovarajućih standarda. Ured za kvalitet i Kolegij za kvalitet pokrenuli su
preventivnu akciju 5/10 izrada antikorupcijskog plana na nivou Vlade Kantona Sarajevo koje
je Vlada Kantona Sarajevo razmatrala i usvojila 21.04.2011 godine, da se pristupi izradi ovog
dokumenta.  Nadalje,  informiše  da  je  19.09.  održan   radni  sastanak  Komisije  za  izradu
antikorupcijskog plana na nivou Kantona Sarajevo u punom sastavu na kojem je razmatran
prijedlog  antikorupcijskog  plana  Kantona  i  pored  ostalog dogovoreno  je  da  se aktivnosti
ubrzaju  da bi  se  ispoštovao  rok,  za  provođenje  preventivne  akcije  broj  5/10,  te  ispunile
preuzete obaveze. Poslanik postavlja pitanje: „obzirom da je već kraj 2011. godine šta je sa
izradom antikorupcijskog plana na nivou Vlade Kantona Sarajevo ? Da li je ispoštovan rok
koji je bio predviđen za izradu antikorupcijskog plana i da li će isti biti dostavljen Skupština
Kantona Sarajevo na razmatranje i usvajanje?“

Zastupnik Munir Talović, podsjetivši da stadion na kojem će se igrati utakmica kvalifikacija
za Svjetsko prvenstvo, mora biti prijavljen najmanje dva mjeseca prije početka utakmice i da
mora ispunjavati sve tražene uslove prije prijave, postavio je poslanička pitanja: „Da li Vlada
Kantona  Sarajevo  ima  opredjeljenje  da  nogometna  reprezentacija  BIH  zvanično  svoje
utakmice igra u Sarajevu i ako ima, šta u tom smislu čini da se stadion Koševo osposobi za
predstojeći kvalifikacioni ciklus za Svjetsko nogometno prvenstvo koje počinje u septembru?
Da li Vlada ima namjeru pristupiti izradi plana iz studije za iznalaženje lokacije ili projekta
stadiona sa savremenim principima i zahtjevima UEFE i FIFE, koji bi dugoročno garantovao
odigravanje međunarodnih utakmica u Sarajevu, kako Reprezentacije BIH , tako i fudbalskih
klubova Sarajeva i Željezničara, koji već u mjesecu augustu počinju predkolo?“

Poslanik  Dževad  Rađo,  postavio  je  sljedeća  pitanja: „Koliko  novca  je  JU „Sarajevska
filharmonija“  dobila  od  BH  Telecoma za  protekle  četiri  godine,  jer  na  programima,  web
stranici i najavama u pisanim i elektronskim medijima stoji da je BH Telecom GENERALNI
PARTNER SARAJEVSKE FILHARMONIJE? Da li je taj novac prikazan u završnim računima
JU „Sarajevske filharmonije“ ? Zašto Upravni odbor JU „Sarajevo art“ nikad nije odgovorio ni
na  jedan  zahtjev  koji  im je  upućen  po  Zakonu  o  slobodi  pristupa  informacijama,  niti  se
izjasnio po zahtjevima Helsinškog komiteta i Ombdusmena BiH? Zašto Ministarstvo kulture i
sporta plaća kiriju za prostorije JU „Sarajevo art“,  kada je JU „Sarajevo art“ pravni nasljednik
koncertne poslovnice i  ima svoje prostorije  – sadašnji  hotel  Dardanija?“  Nadalje  poslanik
traži  da mu se dostave u  pismenoj  formi  svi  izvještaji  JU „Sarajevo art“  u  posljednjih  5
godina,  a  koji  se  odnose  na  ugostiteljske  usluge,  usluge  štampanja  promo  materijala,
zaštitarske  usluge,  usluge  iznajmljivanja  opreme  (bina,  rasvjeta,ozvučenje),  troškovi  za
prevodilačke usluge ( a uposlenik JU „Sarajevo art“ je završio engleski jezik), troškovi video i
foto dokumentacije, troškovi plaćeni preko studentskog servisa – posebno narudžbenice sa
zahtjevom koje  vrste usluge,  koliko  studenata,  koliko  vremena? Zašto Upravni  odbor  JU
„Sarajevo art“ nikad nije reagovao na prijave uposlenika o zloupotrebama položaja i finansija
u  JU „Sarajevo art“ ?Poslanik je postavio pitanja ministru za boračka pitanja Ajnadžiću :
„Kako je moguće, ako postoje kriteriji za dodjelu beskamatnih pozajmica, odnosno kredita,
da Klačar Nermina, 25.11.2011.godine dobije 39.000,00 KM na rok otplate 25 godina, a da
ne pripada populaciji  šehidskih  porodica,  niti  je  udavana,  niti  ima djecu,  niti  je  pripadnik
boračke populacije, već je zaposlena u Ministarstvu unutrašnjih poslova, gdje je provela čitav
rat,  a gdje i  danas radi kao administrativni  radnik?“ Nadalje,  informišući da dotična živi  u
Vogošći  u  dvospratnoj  porodičnoj  kući,  a  preko  1000  ratnih  vojnih  invalida,  šehidskih
porodica  sa  djecom  su  bez  stana,  bez  kuće  i  nisu  došli  u  situaciju  da  im  ministarstvo
pomogne dodjelom ovakvih sredstava. Ovakvom dinamikom i načinom raspodjele sredstava
mnogi će pomrijeti, a neće dobiti pomoć ove vrste. S obzirom na činjenicu da je ovaj fond



namijenjen pripadnicima ove populacije, poslanik je postavio slijedeća pitanja: „Koji su kriteriji
za dodjelu ovih sredstava? Da li  se radi o zloupotrebi ovlasti i  položaja, te protuzakonitoj
raspodjeli novca?“

Poslanik Dževad Hodžić, naglašava da se jedna njegova inicijativa odnosi na pitanje koje je
već  istaknuo  zastupnik  Bajrović,  te  da  ne  upućuje  to  kao  kritiku  Kantonu  i  resornom
ministarstvu jer  je  njihova podrška zapravo i  do sad spašavala  rad i  djelovanje  kulturnih
institucija  od državnog značaja. Poslanik poziva Vladu, Ministarstvo kulture i sve koleginice i
kolege zastupnice i zastupnike u Skupštini „da se još jednom razmotri mogućnost da se u
okviru budžeta za 2012.godinu ili na neki drugi način iznađu sredstva kojima bi se dala još
veća podrška radu ovih institucija, i predlaže da Skupština Kantona Sarajevo danas odavde
uputi apel i federalnim organima vlasti, Skupštini i Vladi i državnim organima vlasti tj. Vijeću
ministara i nadležnim ministarstvima da preuzmu svoje obaveze prema ovim institucijama o
kojima govorimo, a u prvom redu u ovoj  prilici  pored ostalih,  poslanik  istiće prvenstveno
Zemaljski  muzej  u  Sarajevu  kao  najstariju  naučnu  instituciju  ove  vrste  na  području
jugoistočne Evrope i instituciju zaista od velike strateške važnosti za kulturnu i naučnu istoriju
BIH,  kao  i  umjetničku  galeriju  BIH,  koja  posjeduje  najznačajniju  i  najrelevantniju  zbirku
umjetničkih djela, prvenstveno moderne i savremene umjetnosti i koja ima najdužu tradiciju
istraživačkih, izlagačkih projekata kojima se u evropskim, regionalnim i svjetskim razmjerama
internacionalizira  odnosno  promovira  bh  ne  samo likovna  scena nego  i  kultura  u  cjelini.
Nadalje, podsjetivši da su Fakultet islamskih nauka u Sarajevu i Vrhbosanska bogoslovija u
Sarajevu pridružene članice Univerziteta u Sarajevu, a obzirom da u Nacrtu budžeta Kantona
Sarajevo za 2012.godinu nije  predviđeno njihovo sufinansiranje,  pokrenuo je zastupničku
inicijativu:  „Da  Vlada  Kantona  Sarajevo  i  resorno  ministarstvo  za  ove  fakultete  kao
pridružene članice Univerziteta u Sarajevu koje se bave djelatnošću od posebnog javnog
interesa i društvenog značaja, predvide određenu finansijsku podršku u 2012.-toj godini.“

Predsjedavajuća  Malić  upozorava  poslanike  da  se  drže  u  okviru  vremena  koje  im  je
propisano Poslovnikom.

Dopredsjedavajući Kemal Ademović na osnovu člana 207. Poslovnika Skupština Kantona
Sarajevo  predložio  je  slijedeću  inicijativu:  „Da  se  u  dnevni  red  svake  redovne  sjednice
Skupštine Kantona Sarajevo uvrsti  tačka dnevnog reda „Informacija  o stepenu realizacije
zaključaka  Skupštine  Kantona  Sarajevo.  Za  praćenje  realizacije  zaključaka  Skupštine
Kantona  Sarajevo  da  se  zaduži  Stručna  služba  Skupštine.  Sekretar  Skupštine  Kantona
Sarajevo  u  okviru  ove  tačke  podnosi  izvještaj  o  stepenu  realizacije  zaključaka  Skupštini
Kantona  Sarajevo.  Obrazlažući  razloge  pokretanja  inicijative,  poslanik  predlaže  da  se  u
skladu  s  Poslovnikom  o  ovoj  inicijativu  zastupnici  izjasne  na  današnjem  zasjedanju
Skupštine. 

Poslanik Adnan Solaković je pokrenuo inicijativu „za hitnim održavanjem tematske sjednice
Skupštine  Kantona  Sarajevo  na  temu  aktualno  stanje  sigurnosti  u  Kantonu  Sarajevo.
Konstatujući  da  smo  svjedoci  permanentnih  dešavanja  koja  svakodnevno  narušavaju
sigurnost i mir svih građana BiH, a naročito građana u glavnom gradu Sarajevu, poslanik
naglašava da poslanici moraju dati svoj doprinos u pronalasku izlaza iz ove situacije, koja je
evidentno složena, a takvu ocjenu su dali i vrhunski autoriteti iz oblasti sigurnosti kao što su
gospodin Almir Džuvo, direktor OSA, gospodin Predrag Kurteš – ministar MUP FBIH, kao
vrhunski autoriteti  iz  oblasti  sigurnosti.  Prije nego što bude kasno za bilo  kakvu mjeru ili
akciju. Nadalje, poslanik istiće: „ Ovo je naš grad, naša zemlja i naša odgovornost, te ne bi
smjeli bježati od teških tema koje su, citiram direktora OSE Almira Džuvu: „krajnje je vrijeme
da  ozbiljno  razmislimo  o  sigurnosti  u  ovoj  zemlji,  da  ozbiljno  razmislimo  kako  da  se
suprostavimo tome da sutra ne bi smo mi bili na redu. Sljedeći će doći na moja vrata i na



vaša vrata.“ Poslanik informiše da Klub SBB.a smatra da je krajnje vrijeme da se Skupština
Kantona Sarajevo kao najviši zakonodavni organ u Kantonu oglasi po ovom gorućem pitanju
i da da jasne odgovore i zaključke u cilju stvaranja pretpostavke za bolji život sa aspekta
sigurnosti u Kanton Sarajevo, a samim tim da da primjer i drugim nivoima vlasti da krenu u
akciju. Poslanik cijeni poraznim da pojedinci iz MUP-a ne dobiju ni riječi hvale, niti bilo kakvu
vrstu počasti dok kvalitetno i poštovano izvršavaju svoje obaveze i zadatke. Poslanik navodi
primjer reakcije gospodina Zorana Čegara višeg inspektora FMUP-a koji je kao pojedinac
uspješno onemogućio kriminalne aktivnosti većeg broja lica, je prošao i neopaženo osim u
sredstvima s javnog informisanja. Ovaj put grad Sarajevo niti njegov gradonačelnik, Kanton
Sarajevo  ni  njegov  premijer,  a  ni  ministri  unutrašnjih  poslova  nisu  dali  nikakvu  podršku,
moralnu, materijalnu herojskom činu jednog pojedinaca koji je svojim ličnim potezom digao
stepen sigurnosti u Kantonu Sarajevo i da građanima ove zemlje vjeru da Zakona ima veću
moć od kriminala, istiće poslanik.

Poslanica Selma Filipović je podnijela inicijativu na istu temu kao kod poslanika Bajrovića i
Hodžića, govoreći o važnosti ovog problema sa akcentom na aktualni problem Zemaljskog
muzeja BiH. Poslanica naglašava da sva društva koja nastoje da se uključe u moderni svijet,
a  to  je  svijet  razvijene  nauke,  obrazovanja  i  kulture  ulažu  najveće  napore  i  pažnju
napredovanju onih bitnih oblasti društvenog rada. Kada pogledamo stanje u našoj zemlji i
posebno Federaciji BIH i Kantonu Sarajevo koji je centar naučnog obrazovnog i kulturnog
rada u našoj zemlji možemo konstatirati da u svim navedenim oblastima vladaju zakonodavni
haos neorganiziranost, improvizacija u radu, loš izbor ciljeva i metoda vođenja ,u stvari cijelu
oblast, a posebno neki od najvažnijih institucija tog sistema dovodi u krajnje kritičnu situaciju,
istiće poslanica. Poslanica istiće, da Vlada Kantona ne može biti posmatrač i kritičar stanja
jer je jedan od najbitnijih faktora nastanka i trajanja ovakvog stanja stvari, zbog čega Vlada i
Skupština moraju poći od utvrđivanja sopstvene odgovornosti i promašaja u politici, od krivih
mjera  koje  je  poduzimala,  kadrovskih  rješenja  koja  su  po  nekada  komična  i  cjelokupnoj
atmosferi  koju je kreirala oko stanja koje je sada postalo nepodnošljivo.  Tek tada bi  bilo
moguće ući u utvrđivanje krivice i odgovornosti drugih organa i pojedinaca za stanje koje ne
može podnijeti ni najbenigniju kritiku, kao eklatantan primjer koji nam govori o stanju stvari u
ovoj  oblasti  možemo  uzeti  slučaj  sa  zemaljskim  muzejom,  a  Zemaljski  muzej  pored
Geološkog  instituta  i  Meteorološkog  zavoda  je  najstarija  i  najuglednija  naučna i  kulturna
institucija.  Poslanica  naglašava  da  je  Zemaljski  muzej  dao  nemjerljiv  doprinos  naučnim
saznanjima o našoj zemlji i njenim ljudima, od najranijih vremena postojanja života na našem
tlu do najnovijeg vremena, da je ta naučna institucija okupljala najpoznatije i  najuglednije
naučnike koje je ova zemlja ikada imala i donijela je ugled i slavu i našoj nauci i našoj zemlji,
te  da  je  Ona  monumentalna  u  svakom  pogledu,  od  izgleda  same  zgrade  do  sadržaja
eksponata koji se u njoj čuvaju iz oblasti arheologije, paleontologije, predhistorije itd i da je
njen glasnik, Zemaljskog muzeja najuglednija naučna publikacija u nas sa najvećim ugledom
u naučnom svijetu,  zapravo jedina koja ga ima, da se takva institucija  koja je kao čuvar
kulturnog blaga,  izvor  nepobitnih  dokaza ušla  u modernu historiju,  sačuvana je  Hagada,
nalazi u sadašnjem stanju. Poslanica cijeni da je u prvom redu sramota naše zemlje i Vlade
koja  je  u  njoj  drži  vlast,  zatim  je  to  sramota Sarajeva  kao  državnog  naučno-kulturnog  i
obrazovnog ali i privrednog centra naše zemlje, a zatim i Vlade Kanton Sarajevo koja je u
uvjetima koji su kreirali  dosadašnji nosioci vlasti u zemlji  zatim našem Kantonu dovela do
toga da cijela briga oko ove nadasve značajne institucije i padne na sam Kanton. Nadalje,
poslanica istiće: „Međutim, istina je da je odgovornost za takvu instituciju iznad svih formalnih
nadležnosti i veza, te da nam je svima zadatak a pogotovo onima koji odgovaraju za stanje u
našoj sredini da se to stanje bitno izmijeni i da konačno postanemo kulturna zemlja a ne
lovište  za  razne  privilegije  i  uzurpacije.  Oni  koji  žele  da  unište  BIH  su  svoju  namjeru
sprovodili uništavanjem njenih najvažnijih institucija nauke, kulture i obrazovanja, ali upravo
zbog  toga naša  je  dužnost  da se pametno odgovorno  i  najozbiljnjije  borimo kako  bi  se
ovakve institucije, a tu se ne radi samo o Zemaljskom muzeju, nego i o umjetničkoj galeriji,
Narodnom pozorištu, Simfonijskom orkestru, i brojnim drugim institucijama nauke i kulture od



kojih  ovisi  naš naučni  i  ljudski  identitet  oporave i  mogle djelovati  u normalnim uvjetima.“
Poslanica je uvjerena  da bi na uštedama na nekim troškovima koji  su izraz prepotencije
vlasti i  njenih brojnih nosilaca bilo moguće značajnije popraviti stanje u tim institucijama i
cijeloj ovoj oblasti, a da se ne govori koliko bi stanje bilo poboljšano ako bi se stalo na kraj
uzurpacijama i svim drugim oblicima korupcije na ovim poljima, kada bi bilo volje i znanja da
se boriprotiv  njih.  Poslanica  istiće  da su oni  kao poslanici  dužni  reagirati  na  stav  Vlade
Kantona Sarajevo nakon upućenog apela za pomoć ispred muzeja gdje stoji da se apelira da
se u granicama svojih mogućnosti, intervenira u spašavanju institucije zemaljskog muzeja, u
protivnom Zemaljski muzej nakon 125 godina postojanja zatvara se i sudbina koja je zadesila
umjetničku  galeriju,  a  samim  tim  urušavanje  još  jednog  državotvornog  segmenta  BIH.
„Svojim nečinjenjem, često nezaiteresiranošću, nemoćnim slijeganjem ramena, i oni koji se
verbalno bore za BIH učestvuju u demontaži jednog po jednog segmenta ove države, istiće
poslanica.  Stav Vlade je sljedeći:  „da se primjedbe ne prihvataju i  da za rješavanje ovog
problema finansiranja  državnih  institucija  kulture nema mogućnosti  u  sadašnjem budžetu
Kantona.“  Poslanica  podnosi  inicjativu:  „da se interventno  djeluje  i  da  se hitno  doznače
određena  finansijska  sredstva,  ako  je  u  budžetu  planirano  za recimo Sarajevo  Art  sa  8
zaposlenih 646.000 ili  za Muzej  Alije  Izetbegovića sa 3 zaposlena 209.000 mislim da su
nedostatna sredstva koja su doznačena za Zemaljski  muzej,  a to je 168.000 KM. Molim
Vladu  Kanton  Sarajevo  sve  poslanike  da  reaguju  hitno  interventno  doznače  određena
sredstva kako bi se pomoglo ovoj instituciji da ne dođe do njenog zatvaranja.“

Poslanica Hanka Vajzović „potaknuta ,  a bogami i  nasekirana“ raspravom na tematskoj
sjednici posvećenoj stanju u GRASU kada se između ostalog moglo saznati i zaključiti da
brojne  probleme ovoga preduzeća očito  prouzrokuju  i  problemi  vezani  za  sistematizaciju
radnih  mjesta  iz  čega  proizlazi  i  neadekvatna  struktura  zaposlenih,  primjerice,  višak
nepotrebne administracije ili manjak neophodnih vozača, te znajući pri tom da je isti problem
prisutan i u mnogim drugim javnim preduzećima ili čak u većini javnih budžetskih preduzeća,
institucija,  ustanova i  to na svim nivoima,  od općina preko kantona do države,  entiteta i
države, pokreće slijedeću inicijativu: „ Da Skupština odnese zaključak i o tome se ako su
saglasni ostali zastupnici danas ovdje izjasnimo kojim bi se:

A) sve kantonalne institucije,  tijela  ustanove,  javna preduzeća ,  koje kanton finansira
budžetski podržava ili su u njegovom većinskom vlasništvu obavezale da do 01.03.
2012 godine dostave na usvajanje ili potvrđivanje svoje sistematizacije radnih mjesta;

B) svim budžetskim korisnicima od 01.01.2012 godine zabraniti prijem novih službenika
ili  uposlenika sve dok se ne usvoje njihvoe sistematizacije  usklađene sa stvarnim
potrebama; a ne postojećim stanjem

C) naložilo bi se tim zaključkom da se ve buduće izmjene i dopune sistematizacije radnih
mjesta upućuju na mišljenje ili odobrenje Vladi o čemu bi Vlada, ako to već nema,
donijela odgovarajući propis, te

D) sugerisalo i omogućilo da se u međuvremenu u slučaju viška ili manjka uposlenih na
određenim radnim mjestima iskoristi interni ili eksterni premještaj dakle unutar jedne
budžetske institucije ili između institucija ako je to po prirodi posla moguće.“

Nadalje, potaknuta najavljenim iako nažalost, još uvijek ne usvojenim odlukama da se na
državnom nivou uvede reda u ovlasti upotrebe službenih vozila, te naročito ohrabrena nekim
dobrim pozitivnim aktivnostima Federalne Vlade na čelu sa premiejrom Nikšićem, podnijela
je  i drugu inicijativu: „Naime, imajući na umu prvo predizborna obećanja, pa onda krajnje
složenu ekonomsko socijalnu situaciju u državi pa time u Kantonu , te treće opšti koncenzus i
pozicije i opozicije, da je nužno uvesti što oštrije mjere štednje koje neće biti uvedene samo
ili isključivo na smanjenje ionako dobrano načetih plaća državnih službenika i uposlenika i
svih ostalih, ako imaju posao, pa ako hoćete i nosilaca izvršne i zakonodavne vlasti i Kanton
Sarajevo predlažem da nam Vlada sačini plan i program mjera štednje u javnoj potrošnji u
Kantonu  za  iduću  kalendarsku  godinu  te  da  takav  pisani  materijal  skupštini  dostavi  na



razmatranje i usvajanje u roku od 60 dana.“  Poslanica smatra također, da bi bilo vrlo korisno
ukoliko bi se ostali zastupnici složili već na današnjoj sjednici i dali podršku ovoj inicijativi,
možda  glasanjem,  ako  ni  zbog  čega  drugoga  ono  za  rad  veće  vjerovatnoće  da  će  se
ispoštovati ovih predloženih 60 dana.“

Zastupnik Nermin Pećanac, postavio je slijedeća pitanja: „Ko daje autentično tumačenje
odluka,  zaključaka,  preporuka  i  stavova  Skupštine  Kantona  Sarajevo?“  Infomišući  da  su
građani  mišljenja  da se kvalitet  zemnog gasa promijenio  i  da je  sada ''rijedak'',  poslanik
postavlja pitanje: „Kakva je kakvoća zemnog gasa u Kantonu Sarajevo?“

Poslanica  Segmedina  Srna  Bajramović je  pokrenula  inicijativu  „za  Izmjene  i  dopune
Zakona o zakupu poslovnih zgrada i prostorija u dijelu koji se odnosi na zakupce poslovnih
zgrada  i  prostorija,  koji  nakon  odustanka  od  ugovora  nositelju  prava  raspolaganja
onemogućava  da  može  pristupiti  pečaćenju,  preuzimanju  poslovnih  prostorija  odnosno
raspolaganju istim, što podrazumijeva i oglašavanje.“ Poslanica  predlaže da Vlada razmisli o
izmjeni i dopuni slijedećih članova na predloženi način: „U članu 36. stav dva„propisati rok za
predaju  ispražnjene  poslovne  prostorije  u  trajanju  od  15  dana.  U  članu  37  riječi
„zakupodavac  može  tužbom  kod  nadležnog  suda  tražiti  predaju  ispražnjenih  poslovnih
prostorija“  zamjenjuju  se  riječima „zakupodavac  može  kod općinske  službe  nadležne  za
spolove  privrede  podnijeti  zahtjev  za  iseljenje  korisnika  i  predaju  ispražnjenih  poslovnih
prostorija“  i  dodaje  stav  dva  koji  glasi  „nadležna  općinska  služba  će  po  zahtjevu
zakupodavca rješenjem naložiti korisniku iseljenje iz poslovnih prostorija u roku od 8 dana od
dana prijema rješenja. Žalba izjavljena protiv rješenja službe ne odlaže izvršenje rješenja“.
Tako da član 37 glasio bi: „ako zakupac kome je učinjena izjava  o odustajanju od ugovora
ne  preda  ispražnjene  poslovne  prostorije  u  roku  određenom  u  prethodnom  članu
zakupodavac može kod općinske službe nadležne za poslove privrede podnijeti zahtjev za
iseljenje korisnika i predaju ispraženjenih poslovnih prostorija. Nadležna općinska služba će
po zahtjevu zakupodavca rješenjem naložiti korisniku iseljenje iz poslovnih prostorija u roku
od 8 dana od dana prijema prostorija“.

Poslanica  je  obrazložila  ukratko  svoju  inicijativu,  naglašavajući  :  „da  su  ovim  važećim
zakonom  općine  i  drugi  zakupodavci  gubili  enormna  sredstva,  jer  za  vrijeme  trajanja
predugih sudskih procesa nisu bili  u stanju izbaciti  neplatiše i  dodijeliti  poslovne prostore
drugom zakupcu.“ 

Poslanik Esad Radeljaš je pokrenuo inicijativu: „da se riješi ruglo pored ceste nedjeljom na
Stupu kada je pijaca“. Poslanik naglašava da u pijaci ima mjesta za sve, ali da je problem
onih koji  vjerovatno nisu za to da plaćaju, te da je ovo neophodno riješiti,  obzirom da su
potrebna dva sata vožnje od Stupa do Rajlovca.

Poslanik Kenan Ademović je postavio pitanje: „U kojim prilikama, na kojim lokacijama i
kojim novcem je  Zavod za izgradnju  grada Kantona Sarajevo vršio  sanaciju  ili  izgradnju
novih objekata?“ Poslanik naglašava da želi pojedinačne ispise odluke za svaki objekat, za
svaki obejkat koji je saniran ili izgrađen i podatake koliko je od 1995. godine do danas i tačno
po godinama potrošeno novaca u te svrhe,s obzirom da su utrošeni novci građana Kantona
Sarajevo.  Nadalje,  poslanik  postavlja  pitanje:  „kojim  je  kupcima i  sa  kojim  pojedinačnim
obrazloženjima prolongirano izvršenje obaveza na osnovu kupoprodajnih ugovora potpisanih
sa KAP-om, sa kojim kupcima su potpisani aneksi ugovora, na koji vremenski period i koja je
ukupna vrijednost po tim obavezama. I to pojedinačno za svaki potpisani ankes ugovora?
Koliko je poništeno ugovora o kupoprodaji i zašto se nekima omogućavalo da potpišu ankes
ugovorima, a  nekima nije?“ Poslanik pokreće inicijativu prema premijeru Musiću, podsjetivši
na inicijativu koju je pokrenuo prije par mjeseci „da svi građani Kantona Sarajevo koji dožive
nesreću u ulici  Ejuba Ademovića tačnije  sarajevsko naselje  Soukbunar  mogu tužiti  vladu



Kantona Sarajevo i Kanton Sarajevo.“ Poslanik nadalje informiše postavljenom poslaničkom
pitanju vezano za izgradnju objekta na aktivnom klizištu u ulici Ejuba Ademovića, nasleje
Soukbunar, te da je tada dostavio fotografije table na kojima izričito pisano upozorenje da je
aktivno klizište sanirano i da se na njemu ne smije ništa graditi, te da je dostavio fotografije
na  kojima se vidi  da  tom ulicom non stop teče voda  i  blato,  jer  je  klizalište  pokrenuto,
fotografije iz kojih se vidi da je graditelj objekta skinuo to jeste odrezao betonski potporni zid
koji drži to klizište, tj. držao to klizište i fotografije iz kojih se vidi da je graditelj objekta iskrčio
šumu. 

Naglašavajući da ova Vlada dozvoljava nelegalnu gradnju na aktivnom klizištu i time direktno
ugrožava živote građana Kantona Sarajevo koji prolaze tom ulicom, svakodnevno na posao i
samim tim ova Vlada krši  konvenciju  o ljudskim pravima, pravo na rad,  poslanik  ponovo
pokreće inicijativu „da svi građani mogu u slučaju nesreće u ovoj ulici tužiti Kanton Sarajevo i
Vladu  Kantona Sarajevo,  koja  je  inidirektni  krivac  za aktiviranje  ovog klizišta  jer  po tom
pitanju nije učinila ništa već godinu dana.“

Zastupnik Danis Tanović , podsjetivši na inicijativu  koju je pokrenuo prema Ministarstvu
prostornog uređenja i zaštite okoliše, postavio je pitanje:  „Dokle je došla inicijativa koju sam
pokrenuo  oko  uvođenja  sistematskog  naplačivanja  korištenja  plastičnih  kesa  u  Kantonu
Sarajevo?“  Nadalje,  poslanik  pokreće inicijativu:   „Da se iz  namjenskih  sredstava zaštite
okoliša koja dolaze u Kanton po osnovu registracije motornih vozila, pristupi sistematskom
rješavanju  korita  rijeke  Miljacke,  što  obuhvata  izradu  tri  kolektora,  čišćenje  rijeke,  te
regulisanje vodostaja rijeke Miljacke.“

Poslanik Branislav Crnogorac, postavio je pitanja i pokrenuo inicijativu: „S obzirom na
mišljenje da su delegatske plaće visoke, želio bih da vidim kako iste izgledaju u komparaciji
sa plaćama uposlenika  u Javnim preduzećima i  Javnim ustanovama. Želio  bih da se se
upoznam sa iznosima plaća posebno u Javnim preduzećima  i to sa iznosima po konkretnim
pozicijama, prosječna plaća uposlenika,  plaća higijeničarke,  direktora sektora, generalnog
direktora, sekretara i sl. Da se formira jedna ekspertna grupa koja bi pregledala poslovanje
Javnih preduzeća u Kantonu Sarajevo u posljednjih  desetak godina.  Ova grupa bi  imala
jednu  jedinu  zadaću,  a  to  je  da  ustanovi  kolika  je  odgovornost  menadžera  JP  prilikom
stvaranja  gubitka  preduzeća,  lošeg  poslovanja,  nesavjesnog  poslovanja,  enormnih
zaduženja, riječju da se ustanovi koji su menadžeri prouzrokovali štetu preduzeću. Nakon
ovoga sačinila bi se lista menadžera koji su poruzrokovali štetu preduzeću. Menadžerima sa
ove liste izrekla bi se zabrana upravljanja JP.Ovaj postupak bi se mogao primjeniti i na druga
lica koja su u Preduzeću učestvovala u kreiranju štete, kao što i  druga ovlaštena lica za
zastupanje i predstavljanje preduzeća, skupštine preduzeća i druge.“ 

Poslanik  Eldar  Čomor, informišući  o  problemima  prevoza  zbog   kojeg  učenici  imaju
probleme u redovnom pohađanju nastave JU „Srednjoškolski centar Hadžići“, a koja u školu
dolaze autobusima i kombijima GRASA iz pravca Mokrina i Lepenice, te učenika sa šireg
područja Tarčina, gdje je ukinuta linija koja ide za Tarčin , pokrenuo je sljedeću inicijativu:
„Da se riješi problem prevoza učenika do njihovih škola.“

S distance održanog seminara „Korporativno upravljanje, stanje i perspektive ekonomskog
razvoja  BIH“  u  trajanju  od  dva  dana  u  Dubrovniku,  gdje  su  bili  prisutni  predstavnici
kantonalnih  javnih  preduzeća,  svi  osim  GRASA,  predstavnici  općina,  ministarstava  iz
Kantona Sarajevo, i na kojem je uplata kotizacije po osobi iznosila 300,00 KM plus troškovi
smještaja i korištenje službenih vozila u vremenu besparice i kada svi pričamo o recesiji ,
poslanik Sabahudin Hodžić se pita „da li nam je  bila potrebna organizacija ovog seminara i
to baš u Dubrovniku?“ Poslanik traži da mu se  dostavi „ koliko je bilo prisutnih iz svih javnih



preduzeća pojedinačno, iz općina, ministarstava i koliko je ovaj seminar koštao iste i koji su
efekti ovog seminara?"

Ministar kulture i sporta Ivica Šarić, se obratio Skupštini, ističući:

„Poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajući, ministri, poslanici, gosti, gledatelji TV-a, sve
vas pozdravljam i morat ću oduzeti par minuta radi nekih objašnjenja. Prvo ću da kažem na
pitanje koje je tri  puta ponavljano,  ja mogu samo da kažem, uvijek je atraktivno kada se
nešto desi, kao što je bilo zatvaranje galerija, sada najava zatvaranja muzeja Zemaljskog i
odmah  pozivam  da  se  ne  zaboravi  do  drugog  problema.  A  moram da  uđem u  genezu
problema. Moram reći ponovo do 2002 godine sve te institucije su bile na budžetu Kanton
Sarajevo. Kanton Sarajevo je bio tada i kao neki pravni slijednik, ne mogu reći osnivač koji je
postavljao  i  menadžment  tih  institucija.  Međutim,  2002  godine  svih  tih  7  institucija  je
prebačeno na federalni nivo. Tada budžet Kanton Sarajevo je bio 14 miliona. 2 miliona su
išla za te institucije. Moram reći da nisu ostala ta dva miliona u ministarstvu kulture i sporta
Kanton Sarajevo, kada su oni otišli na federalni nivo. Nego su otišla i ta dva miliona. Njihova
sudbina na federalnom nivou je trajala samo godinu dana, nakon toga one su svedene na
totalnu nulu i nikada nisam doživio ovakvo reagiranje kakvo slušam ovih dana. Na žalost već
tada  je  trebalo  reagirati,  međutim  Kanton  Sarajevo,  Ministarstvo  kulture  i  sporta  Kanton
Sarajevo odmah je reagiralo sa sredstvima, znači bez ona dva miliona, uzimajući  već od
potreba drugih Kanton Sarajevo da ne dozvoli da te institucije dožive svoje gašenje. To je
funkcioniralo  evo  kako  vidimo  do  sada,  a  sada  nastaje  problem.  Problem  nije  samo
finansijske prirode. U tim institucijama je problem i pravne prirode. Znači, pravne nadležnosti.
Imamo u galeriji BIH uopće ne postoji menadžment  i upravni odbor ni direktor, tamo nema
ko potpisati najosnovniju stvar kada je u pitanju finansijska transakcija. Zato što nema ko da
psotavi taj menadžment. Posljednji pravnik je bila Federacija. Svi znamo da bi to trebala biti
država. Mi možemo da kažemo u Kanton Sarajevo da smo sretni da su sve te institucije u
glavnom gradu, ali to je sudbina glavnih gradova i njihova sreća, ali ne znači da sav teret
toga mora podnijeti  samo taj  grad.  To nema nigdje u svijetu. Ja hoću i  to da kažem da
Ministarstvo kulture i sporta Kanton Sarajevo odnosno Vlada finansira sve moguće udruženja
građana, saveze u kulturi u sportu koji nose prefiks BIH. Niko nije otišao van predstavljati
BIH da nije najvećim dijelom finansiran iz Kanton Sarajevo. I ovolika briga je opravdana, ali
očito malo i na krivom mjestu. Ja mogu da kažem je jedino što možemo, jer smo čuli ovdje
važnost  državotvornosti,  značaj  za  BIH,  dokumenti  države  BIH,  mi  možemo  već  je  i
spominjano,  ne vidim ovdje nikoga od ovih koji  su postavili  pitanje na ovu temu, možda
slušaju  tamo na  zvučnik,  i  dobro  je,  ali  da  podnesemo mi  ovdje  inicijativu  da  podhitno
zajedno sa kantonom koji to već izvršava, preuzmu odgovornost i viši nivoi vlasti i Federacija
i država, dok se na kraju ne riješi to pitanje, na državnom nivou. I opet ću ponoviti,  nisu
problem sredstva na državnom nivou, ponovit ću nije problem ni tekst himne, jer on nikome
ne smeta, a smeta kompletna himna jer se kompletira država. Prema tome hajdemo mi malo
da odavde podnesemo inicijativu da viši nivoi vlasti zajedno sa kantonom sudjeluju i riješe
pitanje  ovih  institucija  kako  su  postavljanja  pitanja  ovdje  od  gotovo  svih  stranaka.  Sve
stranke imaju svoje zastupnike i na federalnom i na državnom nivou pa se angažirajte svi,
angažiramo, ali ja nemam priliku, ali oni koje sjede u tim klupama sa istim ovakvim pitanjima i
inicijativama problematizacijom najzad ove institucije dovedemo gdje im je mjesto. Bilo je
pitanje Sarajevska filharmonija, Sarajevo Art, opet nije mi bilo jasno kome su ombudsmani
slali  i  ko je  slao,  pa zato ne znam kako bih odgovorio  na to pitanje.  Jer  zna se postoji
direktor,  UO, postoji  pitanje kome je upućeno,  ministarstvu kulture i  sporta nije  upućeno.
Sarajevo  Art  ima  prostore  koje  je  dobio  od  općine.  Činjenica  da  je  nekada  koncertna
direkcija, ne, nego poslovnica imala svoje prostorije u Radićevoj ulici. Ali od samog rata oni
to više nemaju. Jel vlasništvo, možda i jeste ali to je pitanje općine Centar, opet je pitanje
upućeno na krivo mjesto. I postavljeno je zašto plaća Sarajevo art prostore. Za sada prostori
koji su renovirani i koje je dala općina za to, plaćaju se 271,90 KM, za to korištenje. Znači,
pretpostavljam da će skupštinske službe ovo pitanje uputiti na prave adrese kad aje u pitanju



neka neregularnost spominjana sa Telecomom. Postoje sve nadležne kod nas u Kantonu
mjesta gdje se to treba dostaviti da bi bilo odgovoreno pravovremeno. Kada je u pitanju ovo
pitanje za stadion Koševo, to će odgovoriti premijer jer je već uključen. Znači najviši nivo
kantona je uključen da rješava ovaj dio a ima izgleda pa će objasniti premijer.“

Premijer Fikret Musić se obratio Skupštini, ističući:

„Hvala lijepa. Prije svega hvala svim zastupnicima i zastupnicima na postavljenim pitanjima.
Ono što se odnosi na mene će biti u roku sa Poslovnikom i odgovor dat. Što se tiče pitanja
uvaženog dekana Fakulteta za sport, dakle stanja zainteresovanosti Kanton Sarajevo. Dakle,
Vlada Kanton Sarajevo je izuzetno zainteresovana da fudbalska reprezentacija BIH igra sve
svoje međunarodne, prijateljske i sve ostale utakmice u glavnom gradu BIH Sarajevu. U tom
cilju opština Centar, kao vlasnik stadiona Koševo, je pokrenula već određene aktivnosti na
izmjeni regulacionog plana Zetra i očekuje se vrlo skoro i rješavanje tog pitanja obzirom da
obuhvat tog prostora koji bi se gradio, odnosno restaurirao se proširuje na nekoliko sadržaja
koji su potrebni avako jednom modernom kompleksu kakav će biti ovaj stadion. Dakle, treba
se dodati jedan šoping mol, jedan hotel visoke kategorije. Aktivnosti su pokrenute na bazi
psima namjere i vrlo velike zainteresiranosti njemačko-španske kompanije specijalizirane za
izgradnju  sportskih  objekata  kompanije  koja  je  radila  sve  sportske stadione  za  Svjetsko
prvenstvo u fudbalu u Njemačkoj. Već su nekoliko puta predstavnici te kompanije boravili u
Sarajevu i uz aktivnosti koje smo vodili zajedno sa općinom Centar, predstavnicima grada,
Zavoda za planiranje Kanton Sarajevo i jednog dijela ministara u Vladi Kanton Sarajevo mi
ćemo pismeno dati odgovor na dostignuti stepen i mogući rok realizacije svih aktivnosti kao i
način  realizacije  jer  ovdje  ima  nekoliko  modaliteta.  Od  koncesionih  do  javno  privatnih
partnerskih aranžmana. Hvala lijepo.“

Predsjedavajuća Mirjana Malić  informiše da je dopredsjedavajući Kemal Ademović u svojoj
zastupničkoj inicijativi, podsjetio na obavezu iz člana 207. Poslovnika, da ako se  Vlada ne
očituje o inicijativi onda se o njoj bez obzira, odnosno zbog ne očitovanja Vlade, ima obavezu
očitovati  Skupština.  Nadalje,  predsjedavajuća  naglašava  da  Vlada  nekada  mora  imati
zakonske  instrumente  da  bi  neke  od  inicijativa  mogla  da  izvrši,  te  podsjeća  da
prepoznavanje studentskih diploma po Bolonji planiranih u dopunama i izmjenama Zakona o
visokom  obrazovanju,  koji  voljom  nekih  nije  došao  u  skupštinske  klupe  je  jadan  od
preduslova  da  diplomci  koji  su  završili  po  Bolonji  mogu  biti  birani  za  asistente.
Predsjedavajuća je pozvala poslanike da se izjasne po inicijativi dopredsjedavajućeg.

Skupština  je,  jednoglasno  (30  za),  podržala  inicijativu  dopredsjedavajućeg  Kemala
Ademovića, „da se najboljim studentima generacija ponudi  mjesto na katedrama onih
fakulteta  gdje  su  završili,  i  da  se  također  najboljim  studentima  ponudi  obavljanje
pripravničkog staža, i eventualno stalno zaposlenje.“

Predsjedavajuća informiše o inicijativi predsjednika Kluba SDP-a, naglašavajući da  se mogu
pozvati zastupnici oba doma Federalnog parlamenta da podrže napore Vlade da postupi po
zakonu u vezi sa prisilnim ili nasilnim penzionisanjem ili pretenzijama.  . 

Poslanik  Elmedin  Konaković  interveniše,  u  smislu  da  podsjeća  na  inicijativu  sa  prošle
sjednice u kojoj su se prejudicirale ili kritizirale odluke organa, te sugeriše da se to ne radi i
po pitanju ove inicijative u koja već prejudicira i neka finalna rješenja. Poslanik naglašava
njegovu moralnu podršku komadantu Vikiću ali i stav da ovakav zaključak neće podržati.



Poslanik  Nedžad  Fazlija  pojašnjava  da  se  Zaključkom  upućuje  apel  višem  nivou  vlasti,
zakonodavnom i izvršnom, te se traži podrška Federalne Vlade da se ovo na najbolji mogući
način riješi, u skladu sa zakonom.

Poslanik Naser Nabil je podržao inicijativu zastupnika Fazlije ali i naglasio da se ona treba
preformulisati.

Poslanik Nermin Pećanac također daje podršku inicijativi zastupnika Fazlije ali da ona bude
u okviru zakonske regulative.

Sljedeći učesnik u raspravi dopredsjedavajući Kemal Ademović, smatra da se inicijativu treba
preformulisati u smislu da bude otvorena podrška ali sve u okviru Zakona.

Fazlija Nedžad je predložio da inicijativa ide na glasanje uz izmjenu, odnosno dodatak, da je
u skladu sa Zakonom.. 

Predsjedavajuća je informisala o izmjenjenoj inicijativi, te pozvala poslanike na izjašnjavanje.
Sa 13 glasova za , 8 suzdržanih i 4 protiv Skupština nije podržala inicijativu Kluba poslanika
SDP-a.

Nadalje, predsjedavajuća Mirjana Malić je informisala o Zaključku kojim se pozivaju svi nivoi
vlasti i  svi sudionici u zakonodavnoj i izvršnoj vlasti da participiraju,makar onoliko koliko i
Kanton Sarajevo, da institucije kulture prežive. 

Skupština  je,  jednoglasno  sa  27  glasova  za,  podržala  inicijativu  zastupnika
Hodžića,zastupnika  Izudina  Bajrovića  i  zastupnice  Filipović,  u  vidu  Zaključka
Skupštine.

Nadalje,  uslijedilo  je  glasanje  o  Zaključku  zastupnika  Kemala  Ademovića  „da  se
Skupština permanentno informiše o realizaciji Zaključaka Skupštine Kantona“ i ovaj
Zaključak je podržan jednoglasno, svih 27 zastupnika u Sali su glasali za.

Naknadno, Zastupnik  Zaim Backović, postavio je slijedeća poslanička pitanja: "Da li u okviru
sastava   parlamenta  poslanika,  postoje  poslanici  koji  su  paralelno  primali,  jedan  period
vremena, penziju i platu, nakon što su se profesionalizirali? Ukoliko jesu, da se tačno navedu
imenom  i  prezimenom  ko  su  ti  ljudi,  šta  su  primali  i  koliki  vremenski  period?"  Nadalje,
naglašavajući da je bio svjedokom bahatog i huliganskog ponašanja vrlo mladih osoba na
Grbavici, koji su bezdilemno bili pod uticajem droge i alkohola, i koji su kao takvi učestvovali
u otimačini mobitela i tašne i gdje se na udaljenosti od 200 metara nalazio policajac koji nije
reagovao, poslanik postavlja pitanja: "Da li će se i kada će se napokon stati maloljetničkoj
delikvenciji u ovom gradu na rep? Da li će se i kada  napokon učiniti nešto da se barem
smanji ovo što se dešava, s obzirom da droga  nikad i nigdje nije iskorjenjena?" S distance
informacija koje je dobio od profesora u školama, da djeca regularno nose za pasom oružje i
noževe, poslanik postavlja pitanje: "Ima li Zakonske mogućnosti ući u škole i izvršiti pretrese
u toku nastave?"
Podsjetivši da nikad nije dobio odgovor, poslanik je postavio slijedeća poslanička pitanja: "Da
li postoji kontrola izvršenja tendera po javnim nabavkama, odnosno rokova izvršenja? Hoće li
i ko vršiti kontrolu realizacije ispunjenja rokova i koliko to ustvari košta? Koliko je stvarno
koštala prva faza Kliničkog centra i koliko je ona trajala?" 

Predsjedavajuća  Mirjana  Malić   je  zaključila  raspravu  po  prvoj  tački,  nakon  2  sata  i  40
minuta.



AD – 2.
PRIJEDLOG BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU. 

Pred  početak  sjednice,  poslanicima  su  uručeni  Stavovi  Vlade  Kantona  Sarajevo  po
podnesenim amandmanima Klubova poslanika.
Uvodno  izlaganje  ministra finansija  Muhameda Kozadre je  sastavni  dio  Stenograma ove
sjednice. 

Nakon izlaganja ministra Kozadre, predsjedavajuća Malić je informisala poslanike da mogu
diskutovati o amandmanima koje Vlada nije uvrstila u Prijedlog Budžeta.

Prvi  u raspravi,  poslanik  Besim Mehmedić se osvrnuo na nedostatke Prijedloga Budžeta,
naglasivši da u njemu nisu prepoznate politike onog što Vlada želi u narednom periodu za
2012.godinu da uradi i informisao o četiri amandmana Kluba zastupnika SBiH, koje Vlada
nije prihvatila.

Poslanik Nabil Naser se osvrnuo na iznose u Budžetu koji se namjenjeni zdravstvu ocijenivši
ih nedostatnim, te podsjetio na amandman Kluba zastupnika SBB-a.
 
Poslanik Branislav Crnogorac se osvrnuo na Prijedlog Budžeta i na sredstva predviđena za
sport i kulturu, te ocijenio pohvalnim odnos spram kulture i sporta i dao punu podršku ovom
Prijedlogu Budžeta.

Poslanik  Kenan  Ademović  je  iznio  stav  Kluba  zastupnika  SBB-a,  te  naglasio  koji  su  to
nedostaci ovog Prijedloga Budžeta i istakao da Klub zastupnika SBB-a neće dati podršku
ovom Prijedlogu.

Slijedeći  u  raspravi,  poslanik  Zaim  Backović  je  iznio  svoj  stav  spram  ovog  Prijedloga
Budžeta.

Poslanik  Nermin  Pećanac,  je  informisao  da  Klub  koje  čini  SDU,  BPS i  Mira  Jurić  neće
podržati ovaj Budžet, jer on po njima nije razvojni, a nije ni socijalni. 

Kako više nije bilo prijavljenih za raspravu o Prijedlogu Budžeta Kantona Sarajevo za 2012.-
tu godinu,predsjedavajuća je zaključila raspravu.

Ministar finansija Muhamed Kozdara se obratio Skupštini i njegovo obračanje je sastavni dio
Stenograma ove sjednice.

Dodatna  pitanja  za  ministra  Kozadru  o  Prijedlogu  Budžeta  Kantona  Sarajevo  za
2012.godinu,  su imali zastupnik Zaim Backović,  zastupnik Besim Mehmedić  i  zastupnica
Selma Filipović.

Ministar finansija Muhamed Kozadra je dao pojašnjenja za sva postavljena pitanja od strane
zastupnika.

U okviru svojih nadležnosti, a u vezi sa Prijedlogom Budžeta Kantona Sarajevo za 2012.-tu
godinu, Skupštini su se obratili ministar privrede Rusmir Sendić, ministar zdravstva Zlatko
Vuković,  Direktor  JU  "Veterinarske  stanice"  i  njihovo  obračanje  je  u  Stenogramu  ove
sjednice. 

Uslijedilo  je  izjašnjavanje  po  amandmanima Klubova  poslanika Skupštine  Kantona
Sarajevo.



AMANDMANI KLUBA ZASTUPNIKA STRANKE ZA BIH 

AMANDMAN  I

 U članu 3.  Budžeta KS – POSEBNI DIO, B RASHODI,  Ekonomski  kod 613100 – Putni
troškovi,  iznos  od  1.245.400,00  KM  umanjuje  se  za  20  %,  i  tako  dobiveni  iznos  od
249.080,00 KM raspoređuje  se  Ministarstvu  za  rad,  socijalnu  politiku  raseljena  lica  i
izbjeglice  na Razdjel  23.  Glava  01,  Potrošačka  jedinica  0001,  Ekonomski  kod  614200,
Subanalitika NAM 007 – Sredstva za pomoć građanima.

Sa 14 glasova za, 15 suzdržanih i 4 protiv, Skupština nije prihvatila Amandman  I Kluba
Zastupnika SbiH.

AMANDMAN  II

U članu 3. Budžeta KS – POSEBNI DIO, B RASHODI, Ekonomski kod 613400 – Nabavka
materijala,  iznos  od  9.469.300,00  KM umanjuje  se  za  10%,  i  tako  dobiveni  iznos  od
946.930,00 KM raspoređuje se Ministarstvu privrede na  Razdjel 18. Glava 01, Potrošačka
jedinica 0001, Ekonomski kod 614300, Subanalitika IAN 017 – Razvoj poljoprivrede, Novčani
podsticaji  u  primarnoj  poljoprivrednoj  proizvodnji  u  iznosu od  500.00,00 KM  i   razdjel  18
,glava 01, potrošačka jedinica 0001, ekonomski kod 614300, IAN 023 Podsticajna sredstva
za projekte u privredi u iznosu od 446.930,00 KM. 

Sa 17 glasova za, 17 suzdržanih i 1protiv, Skupština nije prihvatila Amandman II Kluba
Zastupnika Stranke za BiH.

Predsjednik Kluba SBIH je izrazio sumnju u glasanje,pa je uslijedilo pojedinačno glasanje po
Amandmanu II Kluba zastupnika SBiH, i nakon pojedinačnog izjašnjavanja, Skupština nije
prihvatila njiihov Amandman II sa,  16 glasova za i 18 suzdržanih. 

AMANDMAN  III

U članu 3. Budžeta KS – POSEBNI DIO, B RASHODI, Ekonomski kod 613900-Ugovorene i
druge posebne usluge, iznos od 20.830.800,00KM umanjuje se za 6% i tako dobiveni iznos
od 1.249.848,00 KM raspoređuje se:

Ministarstvu obrazovanja i nauke:

Razdjel 21, Glava 01, Potrošačka jedinica 0001, Ekonomski kod 821200, Subanalitika
LAX 049 nastavak izgradnje Akademije scenskih umjetnosti iznos od 500.000.00 KM.

Razdjel  21,  Glava 01,  Potrošaćka  jedinica  0001,  Ekonomski  kod  614300  LAN 045  -
Provođenje Akcionog plana strategije prevencije protiv maloljetničkog prijestupništva
za BiH – iznos od 250.000,00 KM.

Ministarstvo saobraćaja 



S  obzirom  da  u  Budžetu  za  2012.godinu  nisu  planirana  sredstva  za  Sufinansiranje
rekonstrukcije  i  izgradnje  puteva  za  Općinu  Trnovo  predlažemo  da  se  uvrsti  iznos  od
500.000,00 KM i to: 

− putni pravac Babin Do – Šabići iznos od 200.000,00 KM;
− putni pravac Trnovo – Dejčići – Grkarica iznos od 200.000,00 KM;
− Put Bogatići (RS) iznos od 100.000,00 KM.  

Sa 14 glasova za, 14 suzdržanih i 4 protiv, Skupština nije prihvatila Amandman  III
Kluba Zastupnika Stranke za BiH.

AMANDMAN IV

U članu 2. Budžeta KS – PRIHODI I FINANSIRANJE, Ekonomski kod 722520 – Naknada za
korištenje voda – namjenska sredstva, od ukupnog iznosa  4.702.500,00 KM, 50% sredstava
u  iznosu  od  2.351.250,00  KM rasporediti  Ministarstvu  privrede  za  rješavanje  imovinsko
pravnih odnosa na području  Vodozaštitne zone "Sarajevsko polje" Ilidža.

Sa 16 glasova za, 15 suzdržanih i 2 protiv, Skupština nije prihvatila Amandman  III
Kluba Zastupnika Stranke za BiH.

AMANDMANI KLUBA POSLANIKA NAŠE STRANKE

Na razdjelu 12- Ministarstvo pravde i uprave

-  01.  Uvesti  novi  ekonomski  kod  -   Podrška  za realizaciju  projekta  „Giljotina  propisa“  –
20.000,00 KM

Na razdjelu 19 – Ministarstvo privrede:
- 01. Uvesti novi ekonomski kod – Osnivanje Kantonalnog Centra za podrušku investitorima i
preduzećima – 100.000,00 KM

Sa 14 glasova za, 19 suzdržanih i 2 protiv, Skupština nije prihvatila Amandman   Kluba
Zastupnika Naše Stranke.

AMANDMANI POSLANIKA SBB-a NASERA NABILA

AMANDMAN I

Budžet  Ministarstvo  Zdravstva  –  Program  praćenja,  prevencije  i  liječenja  demobilisanih
branilaca i članova njihovih porodica od PTSP-a
U  nacrtu  Budžeta  Ministarstva  Zdravstva  Kantona  Sarajevo  za  2012  godinu  pod
naslovom  Tekući  Transferi  -  subanalitika  KAN041:  Program  praćenja,  prevencije  i
liječenja  demobilisanih  branilaca  i  članova  njihovih  porodica  od  PTSP-a  nije
predviđena niti jedna jedina konvertibilna marka, s toga predlažem da se za navedenu
svrhu izdvoji 15,000 KM. 

SA 18 GLASOVA ZA I  17 SUZDRŽANIH SKUPŠTINA JE PRIHVATILA AMANDMAN I
POSLANIKA  SBB-A NASERA NABILA .



Klub  SDP-a  je  izrazio  sumnju  u  glasanje,  pa  je  uslijedilo  pojedinačno  izjašnjavanje  po
Amandmanu I poslanika Nasera Nabila iz stranke SBB-a. Nakon pojedinačnog izjašnjavanja,
Skupština nije prihvatila Amandman Nasera Nabila, sa 17 glasova za i 17 suzdržanih.

Nakon izjašnjavanja po amandmanima, uslijedilo je izjašnjavanje o samom Prijedlogu
Budžeta, pa je Skupština sa 19 glasova za, 5 suzdržanih i 10 protiv usvojila Prijedlog
Budžeta Kantona Sarajevo za 2012.-tu godinu.

Predstavnik  koordinacije  Sindikata  Bešlić  se  obratio  Skupštini  i  njegovo  obračanje  je  u
Stenogramu ove sjednice.

AD- 3 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZVRŠAVANJU  BUDŽETA KANTONA SARAJEVO  ZA 2012.
GODINU

Predsjedavajuća Malić  je  informisala poslanike  da je  ovaj  Prijedlog zakona o izvršavanju
Budžeta ministar  Kozadra obrazložio  u prethodnom izlaganju.  Prijavljenih za raspravu o
Prijedlogu zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2012.godinu nije bilo, pa je
predsjedavajuća Malić pozvala poslanike na izjašnjavanje. 

Skupština je, većinom glasova (19 za, 1 suzdržan i 1 protiv) donijela Zakon o izvršenju
Budžeta Kantona Sarajevo za 2012.godinu.

Predsjednik  Kooridinacionog odbora Organizacije  osoba sa invaliditetom gospodin Zuko i
premijer Kantona Fikret Musić, su se obratili Skupštini i njihovo obračanje je u Stenogramu
ove sjednice.

USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE

AD – 4.

PRIJEDLOG ZAKONA O PLAĆAMA I NAKNADAMA U ORGANIMA VLASTI KANTONA
SARAJEVO

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu, a u dopunskom materijalu
poslanicima su dostavljeni amandmani Kluba poslanika SDA-a i Kluba poslanika SBB-a.

Prije rasprave o konkretnoj tački dnevnog reda, vodila se diskusija između poslanika Dževa-
da Rađe, poslanika Zaima Backovića, premijera Fikreta Musića, poslanika Nermina Pećan-
ca, poslanika Mirsada Pindže, poslanika Besima Mehmedića, poslanika Adnana Solakovića,
poslanice Edine Papo, poslanika Kenana Ademovića , te poslanika Predraga Kojovića, iza-
zvana obračanjem premijera po prethodno usvojenoj tački dnevnog reda.

Nakona ove diskusije poslanik Kenan Ademović predsjednik Kluba SBB-a, je zatražio pauzu
od pola sata, što je predsjedavajuća i dozvolila.

NASTAVAK SJEDNICE NAKON PAUZE



Na zahtjev predsjedavajuće Malić, poslanik Kenan Ademović je dao obrazloženje zbog čega
je tražio pauzu od pola sata. Obzirom da je prethodna diskusija bila burna, predsjedavajuća
je upozorila poslanike na njeno pravo po Poslovniku da prekine sjednicu ukoliko poslanici
nisu spremni sa punom odgovornošću da nastave sa radom.

AD 4. NASTAVAK

PRIJEDLOG ZAKONA O PLAĆAMA I NAKNADAMA U ORGANIMA VLASTI KANTONA
SARAJEVO

Uvodno izlaganje o Prijedlogu zakona o plaćama i naknadama u organima vlasti Kantona
Sarajevo, ministrice pravde i uprave Dijane Tabori je u Stenogramu ove sjednice. 

U raspravi po ovoj tački dnevnog reda, prvi diskutant poslanik Zaim Backović iznio je svoj
stav  po  ovom  Prijedlogu  zakona  o  plaćama  i  naknadama  u  organima  vlasti  Kantona
Sarajevo,  te  naglasio  da  će  glasati  suzdržano  i  da  neće  dati  podršku  ovom  Prijedlogu
zakona. Nadalje, poslanik je elaborirao  koji su to nedostaci koji su uticali na njegovu odluku
da uskrati podršku ovom Prijedlogu zakona. 

U nastavku rasprave, poslanica Hanka Vajzović,  poslanica Segmedina Srna Bajramović i
poslanik Nabil  Naser su postavili  pitanja resornim ministrima  u vezi sa ovim Prijedlogom
zakona, a da bi riješili nejasnoće koje su imali spram ovakvog Prijedloga zakona. 

Nadalje, sljedeći diskutanti po ovoj tački, poslanik Mirsad Pindžo i poslanik Besim Mehmedić,
šire su elaborirali svoje stavove po ovom Prijedlogu zakona, zbog kojih su odlučili da uskrate
svoju podršku ovom Prijedlogu zakonu.

Poslanik Nermin Pećanac je također iznio svoj stav po ovom Prijedlogu zakona, te postavio
pitanje ministru finansija Muhamedu Kozadri.

Ministar  finansija  Kantona  Sarajevo  Muhamed  Kozadra  se  obratio  Skupštini  i  u  okviru
njegovih nadležnosti dao odgovore na pitanja poslanika i njegovo izlaganje je sastavni dio
Stenograma ove sjednice.

Naredna diskusija se odvijala između poslanika Dževada Rađe, poslanika Nermina Pećanca,
poslanika Elmedina Konakovića, te ministra finansija Muhameda Kozadre, koji  je pokušao
dati zadovoljavajuće odgovore na pitanja navedenih poslanika, a u vezi nejasnoća koje su
poslanici imali u vezi presuda uposlenika po tužbama.

Poslanik Predrag Kojović je također imao svojih nejasnoća, pa je postavio pitanja ministrima
koji  su učestvovali u kreiranju ovog Prijedloga zakona, na koja mu je ministar Kozadra u
okviru svojih nadležnosti dao odgovore.

Ponovo  se  uključivši  u  raspravu,  poslanik  Nermin  Pećanac  je  postavio  pitanja  ministru
Muhamedu Kozadri, na koja mu je on dao odgovore i ti odgovori su sastavni dio Stenograma
ove sjednice.

Ministar  unutrašnjih  poslova  Muhamed Budimlić  se  obratio  Skupštini  i  dao  odgovore  na
pitanja poslanika u okviru svojih nadležnosti, i njegovo izlaganje je sastavni dio Stenograma
ove sjednice.

Poslanik Elmedin Konaković se uključio u raspravu, te obrazložio svoj stav,kojim je naglasio
da će zbog pravnog dijela podržati ovaj Zakon.



Nakon što  je  predsjedavajuća  zaključila  raspravu  po  ovoj  tački  dnevnog  reda,  ministrica
pravde  i  uprave  Dijana  Tabori  kao  predlagač  ovog  Zakona  se  obratila  Skupštini  i  dala
odgovore  na pitanja  u  okviru  svojih  nadležnosti  i  izlaganje  ministrice,  kao i  odgovori  na
pitanja su sastavni dio Stenograma ove sjednice.

Predstavnik  Sindikata  državnih  službenika  Senad  Memić  se  obratio  Skupštini  i  njegovo
obračanje je u Stenogramu ove sjednice.

Predsjedavajuća  je  informisala  o  amandmanu  Kluba  poslanika  SDA  koje  Vlada  nije
prihvatila, te pozvala poslanike da se izjasne po datom amandmanu. 

AMANDMAN I

U članu 21.  Prijedloga Zakona u podnaslovu iza riječi  „rada“ dodati  riječi  „odgovornosti  i
obimnosti posla“.

U istom članu dodati  tačku 4.  koja  glasi:  “zbog odgovornosti  i  obimnosti  posla  sekretaru
Skupštine Kantona Sarajevo utvrđuje se dodatak na osnovnu plaću u iznosu od 40% bez
dijela plaće po osnovu radnog staža i čini sastavni dio plaće.“

SA  11  GLASOVA  ZA,  8  GLASOVA  PROTIV  I  SUZDRŽANIH  12,  SKUPŠTINA  NIJE
PRIHVATILA AMANDMAN KLUBA SDA. 

Prije prelaska na sljedeću tačku dnevnog reda, poslanik Elmedin Konaković je intervenisao
tražeći od rukovodstva Skupštine da u cilju efikasnog rada prekine sjednicu i odgodi je za
neki drugi dan.
Predsjedavajuća je prihvatila sugestiju poslanika Konakovića ali i pozvala ministra Vukovića,
čija  tačka Finansijski plan ZZO Kantona Sarajevo se nalazi na dnevnom redu, da informiše o
tome  da  li  će  ostavljanje  ove  tačke  za  nastavak  sjednice  uticati  na  zakašnjenje  plata
zdravstvenih radnika.  

Uslijedila je rasprava između ministra zdravstva Zlatka Vukovića, predsjedavajuće Mirjane
Malić, te poslanika Konakovića, poslanika Backovića i poslanika Mirsada Pindže, nakon koje
je predsjedavajuća odlučila prekinuti sjednicu, naglasivši da će se nastavak Devete Radne
sjednice održati u prvom slobodnom terminu nakon novogodišnjih praznika.  

Rad na Desetoj Radnoj sjednici je prekinut u 18,00 sati.
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CANTON SARAJEVO ASSEMBLY

ZAPISNIK
NASTAVKA DESETE REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

ODRŽANE 09.01.2012.GODINE SA POČETKOM U 09,00 SATI

 Preostale tačke utvrđenog dnevnog reda za Desetu Radnu sjednicu:

5. Prijedlog zakona o novčanim podsticajima u poljoprivredi na području Kantona Sarajevo;
6. Prijedlog zakona o pružanju besplatne pravne pomoći;
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan Zavoda zdravstvenog osiguranja

Kantona Sarajevo za 2012.godinu;
8. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Odluku  Upravnog  odbora  o  izmjenama  i

dopunama Statuta Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;
9. Prijedlog  odluke o davanju  saglasnosti  na  Program rada  JU „Služba za zapošljavanje  

Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za  2012. godinu;
10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na  Finansijski plan prihoda i izdataka JU „Služba  

za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2012. godinu;
11. Prijedlog odluke o otvaranju odjeljenja Javne ustanove Univerziteta u Sarajevu u Brčko  

Distriktu Bosne i Hercegovine (dislocirana nastava);
12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada Kantonalnog stambenog fonda  

Sarajevo za 2012. godinu;
13. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Plan  rada  sa  finansijskim  planom  prihoda  i  

rashoda za 2012. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo.; 
14. Prijedlog  odluke o  davanju  saglasnosti  na  Program rada Fonda  Kantona   Sarajevo  za  

izgradnju  stanova  za članove  porodica  šehida  i  poginulih  boraca,  ratne  vojne  invalide,
demobilizirane borce i prognane osobe za 2012. godinu;

15. Prijedlog odluke o davanju  saglasnosti  na Finansijski  plan Fonda Kantona Sarajevo za  
izgradnju  stanova  za članove  porodica  šehida  i  poginulih  boraca,  ratne  vojne  invalide,
demobilizirane borce i prognane osobe za 2012. godinu, čiji je sastavni dio Plan prihoda i
rashoda za 2012. godinu sa Planom razvojnih programa - Investicionim planom;

16.
A) Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova

Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo i 
B) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja predsjednika i članova Skupštine KJKP

„GRAS“ d.o.o. Sarajevo;
17.

A) Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova
Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo  i 

B) Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  predsjednika  i  članova  Skupštine
Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo;

18.
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  preduzeća  "ZOI  '84"  Olimpijski  centar  Sarajevo  d.o.o.
Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  preduzeća  "ZOI  '84"  Olimpijski  centar  Sarajevo  d.o.o.
Sarajevo.
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a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  preduzeća  "Kantonalna  veterinarska  stanica  Sarajevo"
d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  predsjednika  i  članova  Skupštine
Kantonalnog javnog preduzeća „Kantonalna veterinarska stanica Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog preduzeća za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo-
šume"  d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  predsjednika  i  članova  Skupštine
Kantonalnog javnog preduzeća za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ d.o.o.
Sarajevo
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog preduzeća "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo -
Ilidža  ;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog preduzeća "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo –
Ilidža;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  preduzeća  Centar  "Skenderija"  d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog preduzeća Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo;

19.
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Vodovod  i  kanalizacija"  d.o.o.
Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Vodovod  i  kanalizacija"  d.o.o.
Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Rad  "  d.o.o.  Sarajevo.
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Rad"  d.o.o.  Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Park"  d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Park"  d.o.o.  Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Pokop"  d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Pokop"  d.o.o.  Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Sarajevogas"  d.o.o.  Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Sarajevogas"  d.o.o.  Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine  Kantonalnog  javnog  komunalnog  preduzeća  "Toplane  -  Sarajevo"  d.o.o.
Sarajevo;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća "Toplane Sarajevo" d.o.o. Sarajevo;
a)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  razrješenja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća "Tržnice - pijace" d.o.o. Sarajevo ;
b)  Prijedlog  odluke  o  potvrđivanju  imenovanja  vršilaca  dužnosti  predsjednika  i  članova
Skupštine Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća "Tržnice - pijace" d.o.o. Sarajevo .
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20. Izvještaj o radu ustanova iz oblasti predškolskog odgoja i obrazovanja za školsku 2010./11.
godinu sa programom rada za školsku 2011./12. godinu;

21. Izvještaj o radu ustanova iz oblasti osnovnog odgoja i obrazovanja za školsku 2010./11.
godinu sa programom rada za školsku 2011./12. godinu;

22. Izvještaj o radu ustanova iz oblasti srednjeg obrazovanja za školsku 2010./11. godinu sa
programom rada za školsku 2011./12. godinu

AD – 5.

PRIJEDLOG ZAKONA O NOVČANIM PODSTICAJIMA U POLJOPRIVREDI  NA PODRUČJU
KANTONA SARAJEVO

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu, a u dopunskom materijalu dobili su
amandmane Kluba poslanika SBB-a.
Molim predstavnika predlagača da podnese uvodne napomene i da se izjasni o amandmanima i
izvještajima skupštinskih radnih tijela.

Uvodno izlaganje ministra privrede Rusmira Sendić je u prilogu Stenograma ove sjednice.

Nakon  izlaganja  ministra  Sendića  predsjedavajuća  je  informisala  da  je  prihvaćena  zamolnica
gospodina Seje Jelaća   ispred Udruženja poljoprivrednika da se obrati Skupštini, štoće on u uraditi
nakon rasprave svih poslanika.

Prvi učesnik u raspravi,poslanik Enes Zeković je postavio nekoliko pitanja, te predložio sljedeće
zaključke i zamolio resorno ministarstvo da se izjasni o njima :

A) Predlažem da se uvede plačanje poreza na fizička lica koja dobije podsticaj. Ako znamo da
privredni subjekti su dužni d aplate porez od dobijenjih podsticaja zašto da ne i za fizička
lica. Mislim da nema potrebe d ato obrazlažem zašto.

B) Iz podsticaja izdvajanja sredstava za legalizaciju objekata. Na kraju krajeva to smo dužni
prema EU, a Hrvatska je već davnih dana počela da se bavi ovim poslom. Agresijom na
BiH uništeni svi mogući objekti pa i ovi štadski objekti. Zašto ne omogućiti tim ljudima da
legalizuju i da mi kao država podstičemo da se pristupi legalizaciji tih objekata.

C) U članu 10 da se briše veterinarske usluge. Usluge veterinarske stanice. Zašto? Ne vidim
razloga zašto to piše jer se finansiranje iz ekonomskog koda od 757.000 maraka preklapa.
Dobivaju duplo. A da se donese program mjera zdravstvene zaštite životinja od posebnog
interesa za Kanton, kojima će se odrediti koje će se mjere zdravstvene zaštite provoditi i
kjim finansiranjem. Jer znamo da je propisano Zakonom na Federaciji, Zakon 46,143,144
da se može finansirati samo bolesti od posebnog interesa i za osjemenjavanje. 

D) U članu 20 ubaciti i registrovani veterinarske organizacije. Da li Kanton ne želi da podstiče
da neko ko želi privatno da se bavi ovim poslom veterinarskih usluga da mu se onemogući i
da li  on nema pravo da on jedan dio  sredstava koje  za svoje  usluge koje  daje  našim
poljoprivrednicima da to i naplati. Pojašnjavanjem člana 26 tamo gdje piše da se novčani
podsticaj daju vlasnicima tj poljoprivrednicima to je još jedan dokaz da se podhitno treba
donijeti  program  mjera  zdravstvene  zaštite  koji  će  precizirati  kako  obaveze  vlasnika
životinja i registriranih veterinarskih stanica na području kompletnog Kantona. 
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Sljedeći  učesnik  u  raspravi,  poslanik  Zaim Backović  se  osvrnuo  na  ono  što  su  po  njegovom
mišljenju  manjkavost  ovog  Zakona,  ali  i  naglasio  da  je  potrebno  donošenje  jednog  ovakvog
zakona. Nakon izlaganja poslanika Backovića, u svojoj kraćoj diskusiji, poslanik Kenan Ademović
je  informisao  o  podnesenim  amandmanima  Kluba  SBB-a,  te  da  oni  odražavaju  jednu  realnu
mogućnost koja bi mogla biti sastavni dio ovog Zakona. Posljednji prijavljeni za raspravu po ovom
Prijedlogu zakona, poslanik Besim Mehmedić, šire je elaborirao svoj stav spram ovog Zakona, a i
stav koji ima prema poljoprivredi u Kantonu Sarajevo. Naposljetku je naglasio da će dati podršku
amandmanu po kojem je poticaj za poljoprivredu na skali od 0.5% do 2%.
Predsjedavajuća  je  zaključila  raspravu,  te  pozvala  gospodina  Seada  Jelača  predstavnika
Udruženja   poljoprivrednika  da  se  obrati  Skupštini  i  njegovo  obračanje  je  u  Stengramu  ove
sjednice.

Ministar privrede Rusmir Sendić se nakon izlaganja gospodina Jelača obratio Skupštini i njegovo
obračanje je u Stenogramu ove sjednice.

Prvi u diskusiji nakon obračanja ministra Sendića, poslanik Elmedin Konaković u svom  izlaganju
dao je punu podršku ovom Zakonu i amandmanu na 1% poticaja.

Poslanik  Nabil  Naser  je  u  svojoj  diskusiji  šire  obrazložio  svoj  stav  prema  ovom  Zakonu  te
informisao o amandmanu Kluba SBB-a.

Sljedeći učesnik u raspravi, poslanik Sabahudin Hodžić, osvrnuo se na predloženi Zakon, te dao
podršku  amandmanu  koji  predviđa  više  planiranih  sredstava  za  poljoprivredu.podrška
amandmanu.

Sekretar  Abid  Kolašinac  je  informisao  kratko  poslanike,  kako  amandman  Kluba  SBB-a  nije  u
skladu  sa Poslovnikom  i  obrazložio  sa  kojim članom se krši.  Njegovo  objašnjenje  je  izazvalo
pobunu  kod  nekih  poslanika,  pa  je  uslijedila  diskusija  između  poslanika  Zaima  Backovića,
poslanika  Nabila  Nasera,  poslanika  Mirsada  Pindže,  poslanika  Besima Mehmedića  i  poslanika
Elmedina Konakovića.

Ministar privrede Rusmir Sendić se obratio Skupštini i dao odgovore na pitanja koja su mu postavili
pojedini poslanici, njegovi odgovori i obračanje su sastavni dio Stenograma ove sjednice.
Nakon obračanja ministra Sendića, dodatna pitanja za riješavanje nekih svojih nejasnoća imali su
poslanik Zaim Backović i poslanik Enes Zeković na koja im je ministar odmah dao odgovor.

Na zahtjev poslanika Elmedina Konakovića, predjednika Kluba poslanika SDA, uslijedila je pauza
od 15 minuta.

Nakon pauze, predsjedavajuća je pozvala poslanike da se izjasne o amandmanima  Kluba SBB-a.

AMANDMAN I. 

Član  1. : Iza riječi „opšti” dodati „ i važniji posebni....”

Nakon izjašnjavanja, sa 13 glasova za i 18 suzdržanih, Skupština nije prihvatila Amandman I Kluba
SBB-a.

AMANDMAN II. 

Član 5. Umjesto „od 0,5% „ staviti „od 1%”.
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Nakon izjašnjavanja,  sa 13 glasova za i  18 suzdržanih,  Skupština nije prihvatila  Amandman II
Kluba SBB-a.

AMANDMAN III. 
Član 10. na kraju dodati : „farme koza”.

Nakon izjašnjavanja,  sa 10 glasova za i 21 suzdržanih, Skupština nije prihvatila Amandman III
Kluba SBB-a.

AMANDMAN IV.
 Član 14, stav 2.: Iza riječi „hlađenje” dodati riječ „prerada”.

U istom članu brisati „kupovinu poljoprivrednog zemljišta isključivo za poljoprivrednu proizvodnju
a u cilju povećanja poljoprivredne proizvodnje”.

U istom članu , iza stava 3., dodati stav 4) „uređenje polj. zemljišta” 

Nakon izjašnjavanja,  sa 12 glasova za i 19 suzdržanih, Skupština nije prihvatila Amandman III
Kluba SBB-a.

Nakon izjašnjavanja po predloženim amandmanima Kluba SBB-a, predsjedavajuća je pozvala pos-
lanike da se izjasne o  PRIJEDLOGU ZAKONA O NOVČANIM PODSTICAJIMA U POLJOPRI-
VREDI NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO.

Skupština je, većinom glasova (19 za, suzdržanih 5 i 7 protiv) DONIJELA ZAKON O NOVČA-
NIM PODSTICAJIMA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO bez ikakvih
dodatnih amandmana.

Predsjednik Kluba poslanika SBB je izrazio sumnju u glasanje, pa je na njegov zahtjev uslijedilo
pojedinačno izjašnjavanje o Prijedlogu zakona o novčanim podsticajima u poljoprivredi na području
Kantona Sarajevo, nakon kojeg su bili slijedeći rezultati glasanja: 19 poslanika je glasalo ZA, 7 je
bilo protiv i 5 je bilo suzdržano.

Nakon usvojenog zakona, Skupština je sa 18 glasova za,4 suzdržana i 8 protiv, usvojila slje-
deći Zaključak: „Skupština Kantona Sarajevo obavezuje Vladu Kantona Sarajevo da sred-
stva izdvojena za poljoprivredu u Budžetu za 2013.godinu, budu minimalno 1%“

Ministar Rusmir Sendić se kratko obratio poslanicima u Skupštini.

AD – 6.

PRIJEDLOG ZAKONA O PRUŽANJU BESPLATNE PRAVNE POMOĆI

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.
Uvodne  napomene  podnijela  je  ministrica  pravde  i  uprave  Dijana  Tabori  i  njeno  izlaganje  je
sastavni  dio Stenograma ove sjednice.
Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća Malić pozvala poslanike na izjašnjavanje  o
Prijedlogu Zakona o pružanju besplatne pravne pomoći. 

Skupština  je  sa  21  glas  za,  1  suzdržan  i  3  protiv, DONIJELA  ZAKON  O  PRUŽANJU
BESPLATNE PRAVNE POMOĆI 
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AD – 7.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA ZDRAV-
STVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012.GODINU

Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili  u dopunskom materijalu.

Ministar zdravstva Zlatko Vuković, je podnio uvodne napomene i njegovo izlaganje je sastavni dio
Stenograma ove sjednice.

Po ovoj tački dnevnog reda, prvi se za diskusiju prijavio poslanik Naser Nabil, koji je obrazložio
svoj stav, te postavio dodatna pitanja u vezi sa Finansijskim planom ZZO KS. Sljedeći u diskusiji
su bili poslanik Zaim Backović, poslanik Ademović Kenan, poslanik Izudin Bajrović, poslanik Adnan
Solaković i poslanik Besim Mehmedić, koji su također iznijeli svoje stavove u široj i kraćoj diskusiji,
te postavili pitanja za resornog ministra.

Više nije bilo prijavljenih, pa je predsjedavajuća zaključila raspravu i pozvala ministra i direktora
ZZO KS Mirsada Đapu, da daju obrazloženja i odgovore na pitanja poslanika. 

Skupštini se obratio direktor ZZO KS Mirsad Đapo i nakon njegovog izlaganja poslanik Zaim Bac-
ković, poslanik Naser Nabil, poslanik Kenan Ademović, poslanik Enes Zeković, poslanik Dževad
Rađo, poslanik Adnan Solaković, poslanik Čomor Eldar i poslanica Edina Papo su dali svoj komen-
tar, te postavili dodatna pitanja kako direktoru, tako i ministru.

Odgovori na pitanja poslanika, koja je dao direktor ZZO KS, Mirsad Đapo, su sastavni dio Steno-
grama ove sjednice.

Diskusija oko ove tačke dnevnog reda se nastavila, bez obzira na upozorenja predsjedavajuće da
su poslanici iskoristili sva svoja prava na replike, pa su u diskusiji učestvovali Dževad Rađo, posla-
nica Edina Papo, zatim ministar zdravstva Zlatko Vuković, koji se uključio da da odgovore i pojaš-
njenja, zatim poslanik Zaim Backović, poslanik Nabil Naser i poslanik Adnan Solaković.

Predsjedavajuća je zaključila raspravu te pozvala poslanike na izjašnjavanje o PRIJEDLOGU OD-
LUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGU-
RANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012.GODINU

Skupština je, većinom glasova (23 za, suzdržanih 3 i 5 protiv) DONIJELA ODLUKU O DAVA-
NJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KAN-
TONA SARAJEVO ZA 2012.GODINU 

AD – 8.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA O IZ-
MJENAMA  I  DOPUNAMA  STATUTA  ZAVODA ZDRAVSTVENOG  OSIGURANJA KANTONA
SARAJEVO

Ministar  zdravstva  Zlatko  Vuković  podnio  je  uvodne  napomene  i  njegovo  izlaganje  je  u
Stenogramu ove sjednice.
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Bez rasprave,  Skupština je većinom glasova (30 za,  1  suzdržan)  DONIJELA  ODLUKU O
DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA O IZMJENAMA I DOPUNAMA
STATUTA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO 

USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE

AD – 9.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA  JU „SLUŽBA ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA  2012. GODINU

Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.
Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Velida Memić je podnijela uvodne
napomene  i  njeno  izlaganje  je  u  prilogu  Stenograma.

Poslanik Zaim Backović kao prvi diskutant po ovoj tački dnevnog reda, šire je 
obrazložio svoj stav, te dao podršku ovom Programu rada.

Sljedeći  u raspravi,  poslanik  Nabil  Naser  se osvrnuo na ovaj Program rada, te zatražio neka
pojašnjenja od direktora Zavoda za zapošljavanje.

Diskusija  koja  je  uslijedila  vodila  se  između  poslanika  Damira  Čardžića,  poslanika  Zaima
Backovića,  poslanika Nabila  Nasera i  poslanika Adnana Solakovića koji  su replicirali  poslaniku
Čardžiću.

Prijavljenih za raspravu više nije bilo, pa je predsjedavajuća zaključila raspravu i pozvala poslanike
pristupe izjašnjavanju  o PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA PROGRAM
RADA  JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“  -  SARAJEVO ZA  2012.
GODINU

Prije izjašnjavanja poslanika o ovom Prijedlogu odluke,  direktor JU „Službe za zapošljavanje Kan-
tona Sarajevo“ Muharemović je dao odgovore na pitanja poslanika i njegovo obračanje je sastavni
dio Stenograma ove sjednice.

Dodatno pitanje za direktora nakon njegovog obračanja, imao je poslanik Zaim Backović. 

Na dodatno pitanje poslanika Backovića, odgovor je dala ministrica Velida Memić.

Nakon rasprave,  Skupština je većinom glasova (23 za i  2  protiv)  DONIJELA  ODLUKU O
DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  PROGRAM  RADA   JU  „SLUŽBA  ZA  ZAPOŠLJAVANJE
KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA  2012. GODINU

AD –10.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA  FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I    IZ-
DATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2012.
GODINU
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Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.

Zbog tehničkih problema i sumnje u prisustvo poslanika i njihovo glasanje, uslijedilo je pojedinačno
izjašnjavanje nakon kojeg je, Skupština većinom glasova (27 za i 3 protiv ) donijela ODLUKU
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA  JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KAN-
TONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA  2012. GODINU

AD – 10.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA  FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I    IZ-
DATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2012.
GODINU

Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća Malić pozvala poslanike da pristupe izjaš-
njavanju o PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHO-
DA I   IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA
2012. GODINU

Skupština je, većinom glasova (26 za, 1 suzdržan i 3 protiv)  DONIJELA ODLUKU O DAVA-
NJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I    IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZA-
POŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2012. GODINU

AD – 11.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O OTVARANJU ODJELJENJA JAVNE USTANOVE UNIVERZITETA U
SARAJEVU U BRČKO DISTRIKTU BOSNE I HERCEGOVINE (DISLOCIRANA NASTAVA)

Prijedlog  ove Odluke poslanici  su dobili  uz  poziv  za  sjednicu,  a  uvodne napomene podnio  je
premijer Fikret Musić i njegovo izlaganje je u prilogu Stenograma.

Prijavljenih  za  raspravu  nije  bilo,  pa  je  predsjedavajuća  Malić  pozvala  poslanike  da  pristupe
izjašnjavanju  o  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  OTVARANJU  ODJELJENJA  JAVNE  USTANOVE
UNIVERZITETA U SARAJEVU U BRČKO DISTRIKTU BOSNE I HERCEGOVINE (DISLOCIRANA
NASTAVA)

Skupština  je,  jednoglasno  sa  28  glasova  za,  DONIJELA  ODLUKU  O  OTVARANJU
ODJELJENJA  JAVNE  USTANOVE  UNIVERZITETA  U  SARAJEVU  U  BRČKO  DISTRIKTU
BOSNE I HERCEGOVINE (DISLOCIRANA NASTAVA)

AD – 12.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA KANTONALNOG
STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2012. GODINU

Prijedlog  ove  Odluke  poslanici  su  dobili  uz  poziv  za  sjednicu,  a  u  ime  predlagača   Ministar
stambene politike  Čedomir Lukić podnio je uvodne napomene i njegovo izlaganje je sastavni  dio
Stenograma ove sjednice.
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Predsjedavajuća je informisala da će se voditi objedinjena rasprava po tačkama 12. i 13. o  Progra-
mu rada Kantonalnog stambenog fonda i o Finansijskom planu prihoda i rashoda. 

Prijavljenih  za  raspravu  nije  bilo,  pa  je  predsjedavajuća  Malić  pozvala  poslanike  da  pristupe
izjašnjavanju o O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA
KANTONALNOG  STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2012. GODINU

Skupština je, većinom glasova (27 za i 3 protiv) donijela ODLUKU O DAVANJU SAGLAS-
NOSTI NA PROGRAM RADA KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2012.
GODINU

AD – 13.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN RADA SA FINANSIJSKIM PLA-
NOM PRIHODA I RASHODA ZA 2012. GODINU KANTONALNOG STAMBENOG FONDA

Obzirom da je rasprava bila objedinjena za ovu i prethodnu tačku, predsjedavajuća Malić je pozva-
la poslanike da pristupe izjašnjavanju o  PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI
NA PLAN RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM PRIHODA I RASHODA ZA 2012. GODINU KAN-
TONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO

Skupština je, većinom glasova (25 za, 1 suzdržan i 2 protiv) USVOJILA ODLUKU O DAVA-
NJU SAGLASNOSTI NA PLAN RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM PRIHODA I RASHODA ZA
2012. GODINU KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO

AD – 14.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA FONDA KANTONA
SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BO-
RACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2012.
GODINU

Prijedlog  ove  Odluke  poslanici  su  dobili  uz  poziv  za  sjednicu,  a  u  ime  predlagača   Ministar
stambene politike  Čedomir Lukić podnio je uvodne napomene i njegovo izlaganje je sastavni  dio
Stenograma ove sjednice.

Predsjedavajuća je informisala da će se voditi objedinjena rasprava po tačkama 14. i 15. obzirom
na istu tematiku, a da će se glasati pojedinačno za svaku tačku.  

Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća Malić pozvala poslanike da pristupe izjaš-
njavanju o PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA FONDA
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGI-
NULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE
ZA 2012. GODINU

Skupština je  jednoglasno,  DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOST NA PROGRAM
RADA FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA
ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,  RATNE  VOJNE  INVALIDE,  DEMOBILIZIRANE  BORCE  I
PROGNANE OSOBE ZA 2012. GODINU
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Skupština je jednoglasno (30 glasova za) DALA SAGLASNOST NA FINANSIJSKI PLAN PRIHO-
DA I RASHODA FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE
PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA,  RATNE VOJNE INVALIDE,  DEMOBILIZIRANE
BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2012. GODINU SA PLANOM RAZVOJNIH PROGRAMA –
INVESTICIONIM PLANOM

 
AD – 16.

A)  PRIJEDLOG  ODLUKE  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI
PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. SARAJEVO I 
B)  PRIJEDLOG  ODLUKE  O POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. SARAJEVO

Poslanici koji su diskutovali i postavljali pitanja po ovim tačkama  su bili : poslanik Dževad Rađo,
poslanik Zaim Backović, poslanik Nedžad Fazlija, poslanik Predrag Kojović, poslanik Naser Nabil i
poslanica Hanka Vajzović.

Premijer Fikret Musić je dao odgovore na pitanja poslanika i njegovo obračanje Skupštini je sastav-
ni dio Stenograma ove sjednice. 

A)
Prijavljenih  za  raspravu  nije  bilo,  pa  je  predsjedavajuća  Malić  pozvala  poslanike  da  pristupe
izjašnjavanju  o  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. SARAJEVO.

Skupština  je,  većinom  glasova  (21  za,  1  suzdržan  i  8  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. SARAJEVO

B)

Skupština  je,  većinom  glasova  (20  za,  1  suzdržan  i  9  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA  SKUPŠTINE  KJKP  „GRAS“
D.O.O. SARAJEVO

AD – 17.

A)  PRIJEDLOG  ODLUKE  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI
PREDSJEDNIKA I  ČLANOVA SKUPŠTINE JAVNOG PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA
SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO I 

B)  PRIJEDLOG  ODLUKE  O POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE  JAVNOG  PREDUZEĆA  „TELEVIZIJA  KANTONA  SARAJEVO“  D.O.O.
SARAJEVO;

Predsjedavajuća  je  predložila  da kao i  na prethodnim tačkama,  rasprava bude objedinjena uz
posebno izjašnjavanje.

Prva u  raspravi  poslanica  Mira  Jurić  je  ispred  Kluba  poslanika  SDU podnijela  dvije  inicijative
Skupštini da ih usvoji u vidu Zaključaka, te iste šire obrazložila.
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1.Stavlja se van snage zaključak Vlade KS broj: 02-05-31433-17.3 od 15.12.2011 godine  zbog
nadležnosti.
2. Stavlja ju se van snage odluke Skupštine JP TV SA od 06.12.2011.godine o razrješenju
predsjednika i člana NO i imenovanju vršilica dužnosti predsjednika i vršilica dužnosti članova
NO TV SA.

Predsjedavajuća  je podsjetila poslanicu Miru Jurić da  sve inicijative moraju prvo proći očitovanje
resornih ministarastava ali Ureda za Zakonodavstvo da bi došle na usvajanje. 

U objedinjenoj raspravi, šire obrazlažući svoje stavove, te postavljajući pitanja po ovim tačkama,
učestvovali  su poslanik  Elmedin  Konaković  ,  poslanica Segmendina Srna Bajramović,  poslanik
Naser Nabil, poslanik Besim Mehmedić, te  dopredsjedavajući Kemal Ademović.
 
Obzirom na nejasnoće koje su se pojavile kod nekih zastupnika Sekretar Skupštine gospodin Abid
Kolašinac je dao pojašnjenja i ona su u Stenogramu ove sjednice. 

Diskusija koja je uslijedila nakon obračanja sekretara Skupštine Kantona Sarajevo, se vodila izme-
đu sljedećih poslanika: dopredsjedavajućeg Kemala Ademovića, poslanika Elmedina Konakovića,
poslanika Zaima Backovića, poslanika Predraga Kojovića, poslanika Besima Mehmedića, poslani-
ka Dževada Rađe, poslanika Amira Zukića i  poslanika Damira Čardžića.

Ministrica pravde i uprave Dijana Tabori obratila se Skupštini i dala odgovore na pitanja poslanika,
njeno obračanje je u Stenogramu ove sjednice.

Dodatna pitanja za ministricu Tabori, postavio je poslanik Dževad Rađo i ministrica Tabori mu je
dala kratak odgovor.

Nakon obračanja  ministrice Dijane Tabori, u diskusiju su se uključili dopredsjedavajući Kemal Ade-
mović, dopredsjedavajući Ivan Brigić i sekretar Abid Kolašinac, svi dajući obrazloženja sa svog as-
pekta.

Diskusija koja je uslijedila bila je u vidu postavljanja pitanja, te u vidu kratkiih obrazloženja od stra-
ne sljedećih poslanika: Elmedina Konakovića, Mirsada Pindže, Zaima Backovića, Damira Čardžića
i  dopredsjedavajućeg Ivana Brigića.

NA ZAHTJEV POSLANIKA ELEMEDINA KONAKOVIĆA USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUP-
ŠTINE

Predsjedavajuća Mirjana Malić je zaključila raspravu i  podsjetila da će inicijativa zastupnice Mire
Jurić otići prije svega u Ured za Zakonodavstvo, pa da će onda doći u Skupštinu na izjašnjavanje i
Zakonodavno-pravnu komisiju. 

Poslanica Mira Jurić se javila nakon zaključene rasprave, insistirajući da njena inicijativa ide na
glasanje, što predsjedavajuća Malić nije dozvolila, obzirom da inicijativa  mora proći određenu pro-
ceduru.

Predsjedavajuća Malić je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o PRIJEDLOGU ODLUKE O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE  JAVNOG  PREDUZEĆA  „TELEVIZIJA  KANTONA  SARAJEVO“  D.O.O.
SARAJEVO 
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Skupština  je,  većinom  glasova  (21  za  i  9  protiv) DONIJELA  ODLUKU  O  POTVRĐIVANJU
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE JAVNOG
PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO 

Stav B tačke 17.

Skupština  je,  većinom  glasova  (20  za,  1  suzdržan  i  9  protiv) DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA  SKUPŠTINE  JAVNOG
PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO.

AD – 18.

PRIJEDLOZI  ODLUKA  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  I  IMENOVANJA  VRŠILACA
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINAKANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA, I
TO:
„ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o Sarajevo; 
„Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. Sarajevo:
„Sarajevo-šume“ d.o.o. Sarajevo:
„Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža;
Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo.

Prijedloge ovih Odluka poslanici su dobili u dopunskom materijalu.

Predsjedavajuća  je  predložila  jedinstvenu  raspravu,  uz  pojedinačno  izjašnjavanje,  te  pozvala
premijera Musića da da obrazloženje za predložene Odluke.

Premijer Fikret Musić podnio je uvodne napomene i one su sastavni dio Stenograma ove sjednice.

Jedini  prijavljeni  za raspravu,  poslanik  Zaim Backović  je  postavio  nekoliko  pitanja  u  vezi  ovih
Prijedloga odluka.

A)
Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća Malić pozvala poslanike na izjašnjavanje i
nakon izjašnjavanja,  Skupština je većinom glasova (19 za, 1 suzdržan i 8 protiv) DONIJELA
ODLUKU  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I
ČLANOVA SKUPŠTINE Kantonalnog javnog preduzeća „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo
d.o.o Sarajevo.

B)
Skupština  je  većinom  glasova  (20  za,  1  suzdržan  i  8  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE  Kantonalnog  javnog  preduzeća  „ZOI  '84“  Olimpijski  centar  Sarajevo  d.o.o
Sarajevo.

A)
Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (19 za, 1 suzdržan i 7 protiv) DONIJELA ODLUKU O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE  Kantonalnog  javnog  preduzeća  „Veterinarska  stanica  Sarajevo“  Sarajevo  d.o.o.
Sarajevo:
B)

web: http://skupstina.ks.gov.ba
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Skupština  je  većinom  glasova  (19  za,  1  suzdržan  i  6  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE  KANTONALNOG  JAVNOG  PREDUZEĆA  „VETERINARSKA  STANICA
SARAJEVO“ SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO.

A)
Skupština  je  većinom  glasova  (18  za,  1  suzdržan  i  7  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE Kantonalnog javnog preduzeća za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“
d.o.o. Sarajevo
B)
Skupština je većinom glasova (19 za, 1 suzdržan i 8 protiv), nakon pojedinačnog izjašnjavanja do-
nijela  ODLUKU O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I
ČLANOVA SKUPŠTINE Kantonalnog javnog preduzeća za gospodarenje državnim šumama „Sa-
rajevo-šume“ d.o.o. Sarajevo

A)
Skupština  je  većinom  glasova  (19  za,  1  suzdržan  i  8  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE Kantonalnog  javnog  preduzeća  „Poljoprivredno  dobro  Butmir“  d.o.o.  Sarajevo  –
Ilidža.
B)
Skupština je većinom glasova, nakon pojedinačnog izjašnjavanja sa (18 za, 2 suzdržana i 6 protiv)
donijela DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI PRED-
SJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE Kantonalnog javnog preduzeća „Poljoprivredno dobro But-
mir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža.

A) 
Skupština je većinom glasova (19 za, 1 suzdržan i 6 protiv) donijela ODLUKU O POTVRĐIVANJU
RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA  SKUPŠTINE
Kantonalnog javnog preduzeća Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo.
B)
Skupština je većinom glasova, nakon pojedinačnog izjašnjavanja sa (19 za, 1 suzdržan i 8 protiv)
donijela ODLUKU O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I
ČLANOVA SKUPŠTINE Kantonalnog javnog preduzeća Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo.

AD – 19.

PRIJEDLOZI  ODLUKA  O  POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI
PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA  SKUPŠTINA  KANTONALNIH  JAVNIH  KOMUNALNIH
PREDUZEĆA: I IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA KOJI SU TAKOĐER V.D. i to:
KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo;
KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo;

Skupština  je  većinom  glasova,   (19  za,  1  suzdržan  i  8  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo

web: http://skupstina.ks.gov.ba
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Skupština  je  većinom  glasova,   (19  za,  1  suzdržan  i  7  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA   VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo

Skupština je većinom glasova,  (19 za, 1 suzdržan i 8 protiv)  DONIJELA ODLUKU O POTVRĐI-
VANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA Skupštine KJKP
„Rad“ d.o.o. Sarajevo

Obzirom da je tehnika prestala raditi, predsjedavajuća Malić je pozvala poslanike da se izjašnjava-
ju aklamacijom.

Skupština je većinom glasova,  (21 za, 1 suzdržan i 4 protiv)  DONIJELA ODLUKU O POTVRĐI-
VANJU IMENOVANJU VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA Skupštine KJKP
„Rad“ d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (19  za,  1  suzdržan  i  2  protiv)   DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Park“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  3  protiv)   DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Park“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  3  protiv)   DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Pokop“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (19  za,  1  suzdržan  i  4  protiv)   DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Pokop“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  4  protiv)   DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Sarajevogas“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  4  protiv) DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Sarajevogas“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  5  protiv) DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Toplane Sarajevo“  d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  5  protiv) DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP„Toplane Sarajevo“  d.o.o. Sarajevo

web: http://skupstina.ks.gov.ba
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Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  5  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  RAZRJEŠENJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo

Skupština  je  većinom  glasova,   (20  za,  1  suzdržan  i  5  protiv)  DONIJELA  ODLUKU  O
POTVRĐIVANJU  IMENOVANJA  VRŠILACA  DUŽNOSTI  PREDSJEDNIKA  I  ČLANOVA
SKUPŠTINE KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo

Predsjedavajuća je informisala da su preostale tačke 20., 21. i 22. Izvještaji o kojima je sekretar
Abid Kolašinac dao pojašnjenja, te izvjestio da ovi Izvještaji idu u obliku informacije, obzirom da je
o tom materijalu raspravljala Zakonodavno – pravna komisija i zaključila da se ovim izvještajima ne
može raspravljati, jer se radi o 120 subjekata.
 
Obzirom na pitanja koja je postavio poslanik Zaim Backović u vezi ovih tačaka dnevnog reda, pre-
mijer Fikret Musić je dao kraće obrazloženje koje je u Stenogramu ove sjednice.

Rad na nastavku Desete Radne sjednice je okončan u 20,30 sati.

      SEKRETAR                                                                                             PREDSJEDAVAJUĆA

SKUPŠTINE KANTONA                                                                           SKUPŠTINE KANTONA

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                                          Prof.dr. Mirjana Malić

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se čuvaju u
Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo.
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